
Tymi s³owami skomentowa³ m¹¿ pani Bogumi³y Jermakow wypowiedzenie ¿onie przez burmistrza
Zbigniewa Ptaka umowy dzier¿awy dzia³ki w Gudowie, któr¹

zawar³a na 20 lat, do 2024 roku. Sprawê poruszy³ na sesji
radny Andrzej Szczechowiak, który o wypowiedzeniu
dowiedzia³ siê rano, w dniu, w którym mia³a odbyæ
siê sesja. Zaapelowa³ do radnych, by przyjrzeli siê
sprawie. Apelowa³, by nie niszczyæ tego podmiotu
gospodarczego. Grupa radnych zwi¹zanych

z burmistrzem odrzuci³a jego wniosek. W�ród
nich radny Tadeusz Pilipiec, który g³osowa³

we w³asnym interesie, gdy¿ przez
dzia³kê Jermakowej wiedzie

droga do dzia³ki jego
klubu Yacht Ster,

który jest
z Jermakami
skonfliktowany.
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Kazimierz Rynkiewicz

POS£A SPRZEDAM,
POS£ANKÊ KUPIÊ

Nawałnica medialna, jaka prze-
walił się przez Polskę, chwiejąc rzą-
dem, wymaga kilku słów refleksji.
Nie dotyczą one ani trochę sympa-
tii politycznych, lecz uprawianych
w kraju socjotechnik zdobywania
władzy. Gdyby sprawa dotyczyła
rzeczywistej korupcji, gdyby ktoś
z posłów wziął łapówkę, gdyby
osiągnął osobiste korzyści, spra-
wa byłaby oczywista.

Jednak nie można przejść obo-
jętnie nad tym, że to media dzisiaj
stanowią polityczne ośrodki wła-
dzy w Polsce. Kreują i obalają au-
torytety, kreują obraz polityki i rze-
czywistości. Nieprawdziwej.
Wszystko zaczyna się od pominię-
cia faktów lub ich przemilczania,
by złapać wygodny dla siebie
punkt wyjścia do dalszych inter-
pretacji. Później już idzie lawina.
Nikt nie pyta o początek, o fakty, o
to, jak to się zaczęło. Kilka zgrab-

nych porównań, odniesień i dys-
kusja zostaje skierowana na zupeł-
nie inne tory. Widzom i czytelni-
kom podaje się już gotowe inter-
pretacje i na ich bazie robi sondaże
opinii publicznej. Człowiek widzą-
cy fragment historii, wycinek zda-
rzeń, poddany naciskowi interpre-
tacji, zaczyna grać w chórze i mó-
wić tak jak wszyscy. Nie jest to
wcale dziwne, bo zazwyczaj w
pierwszym odruchu, mając tak po-
dane fakty, wywołują one oburze-
nie. Tak jak taśmy Renaty Beger i
cały ciąg podanych przez dzienni-
karzy skojarzeń, jak to z Rywinem,
który przyszedł do Michnika z pro-
pozycją korupcyjną. Tak samo miał
do Beger przyjść poseł Adam Li-
piński. I to oburzało. Ale jak czło-
wiek zastanowił się przez chwilę,
zaczął analizować ciąg zdarzeń, to
szybko okazało się, że Rywinem nie
jest Lipiński, tylko Beger. Dzienni-
karze zgrabnie odwrócili te role, bo
mieli swój cel. To przecież Beger,
tak jak Rywin, pierwsza zapropo-

nowała spotkanie, chcąc złożyć
swoją ofertę przystąpienia do PiS.
Przyszła z ofertą korupcyjną, bo za
przystąpienie wyraźnie domagała
się stanowisk i innych korzyści. O
ile poseł Lipiński negocjował z nią
większość dla rządu, bez której nie
może on zrealizować swoich poli-
tycznych planów, a więc nie dla
siebie, to Beger już bezwzględnie
domagała się osobistych korzyści
w postaci stanowisk i załatwienia
prywatnych spraw.

Ktoś podsunął porównanie do
sprawy Rywina i nawałnica ruszy-
ła. Z Beger dziennikarze zrobili
gwiazdę, Lipińskiego porównywa-
no do Rywina. Jak mieli zachować
się wyborcy mając tak ukierunko-
wane spojrzenie na sprawę i pod-
sunięte porównanie, które już za-
wierało negatywne emocje. 60 pro-
cent badanych chce dymisji rządu
� grzmiały tytuły gazet.

Mało kto zwrócił uwagę na to,
że Beger złamała niepisaną zasadę,
że posłowie mogą najbardziej go-

Beger pogrzeba³a
Samoobronê

rączkowo polemizować ze sobą, ale
do tej pory nie zdarzyła się w sejmie
taka prowokacja i posłowie nie bra-
li udziału w prowokacjach przeciw-
ko samym sobie. Gdyby to zrobił
dziennikarz, policjant, służby spe-
cjalne, miało by to inny wymiar.
Beger zachowała się jak dziwka,
która za tanie wino gotowa jest każ-
demu klientowi wsunąć pod łóżko
pluskwę, byleby zyskać trochę
rozgłosu. Czy teraz to będzie ozna-
czać, że każda rozmowa posła z po-
słem będzie zaczynać się od rewi-
zji, czy któryś nie chowa w kieszeni
dyktafonu, pluskwy, kamery? Nie
wiem, czy tak będzie, ale wiem, że
od tej chwili Samoobrona może się
już tylko staczać, a miała szansę
wspinać się na górę wielkiej polity-
ki. Objawy już się zaczęły � Andrzej
Lepper zaproponował rząd fa-
chowców pod  przywództwem
Andrzeja Zolla. Wybrał go chyba
ze względu na jego dwa el w na-
zwisku, w nawiązaniu do swoich
dwóch pe. Boki można zrywać.
Wolałem Andrzeja jak palił opo-
ny na blokadzie. Był wtedy sto
razy poważniejszy.Komu, komu?

Pani Renata rzuciła koło ratunko-
we łżeelitom. Te uchwyciły się ka-
wałka korka, niczym tonący brzytwy.
Ale nadal łżą, że udała się im afera
taśmowa. W zapisie cyfrowym nie
ma żadnych taśm, jak nazwa wskazu-
je. Ale, afera cyfrowa � tego nie da-
łoby się połączyć z watergate, bo tam
były taśmy. Nie byłoby też łącznika
z Rywinem � z handlem Ustawą.

PiS podrzucił Pani Renacie nieco
owsa, ale do żłobu pospieszył Tusk
z Rokitą. Niesiołowski, po jednej
Nocnej Zmianie, popędził na drugą.
Za nim Tusk z Pawlakiem. W odwo-
dzie stanął Wachowski z Wałęsą
jako �zdroworozsądkowi�, ale już
bez WSI. Ja zaś niżej też zdroworoz-
sądkowo, ale inaczej.

Pięćset dwadzieścia tysięcy zło-
tych musi zapłacić poseł Samoobro-
ny, by być, de facto, posłem, czyli
działać wedle własnej woli. Nie ma-

jąc tych pieniędzy, jest niewolnikiem
nie tyle partii, ile ludzi, którzy ugru-
powaniem dowodzą. Kto zaś nimi
dowodzi, tak naprawdę, nie wiado-
mo. Są tylko podejrzenia. Jacyś po-
dobno oficerowie z WSI. Po stu-
diach w GRU w Moskwie. Lepper
wiedział, że jak zacznie się pchać do
resortów siłowych, to będzie po nim.
Pchał się. Wykonywał rozkazy? A
tyle mowił o socjalu...

Jedynym wyjściem z tej sytuacji
jest wykupienie tych posłów przez
Sejm, jeśli ten chciałby, aby posło-
wie byli posłami, a nie jakąś armią
zaciężną. Na przykład działającą na
rzecz jakichś tam oligarchów nie-
koniecznie z ziem nad Wisłą, a na
przykład skądś zupełnie indziej.
Propozycja, aby Sejm wykupił po-
słów, których zniewolono przy po-
mocy kwitów na pięćset dwadzie-
ścia tysięcy złotych, spotkała się z

oburzeniem. Nadal więc ci nie-
szczęśni posłowie są do wykupie-
nia. Każdy, jeśli tylko ma pieniądze
i ochotę w Sejmie na jakąś Ustawę,
może sobie to wykupić oddłużając
za usługi �zakwitowanych� po-
słów. W poprzednim Sejmie, wedle
światowych danych, ustawę ku-
powało się od miliona dolarów
wzwyż. Kochany Sejmie RP, wy-
kup swoich posłów, bo oni znów
się sprzedadzą.

Tadeusz Nosel
PS. Ogólnonarodowa zrzuta

na wykupienie Balcerowicza,
zwanego profesorem, na niewiele
się zda. Bankowiec jest przekona-
ny do tego, co robi. Są tacy, któ-
rzy twierdzą, że wiedzą, przez
kogo przekonany. Forsa na nic
się tu zda, bo o nią tylko w tym
przypadku  chodzi.
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W każdy piątek w godz. 15:00
� 17:00 w Biurze Poselskim �Sa-
moobrona RP� posła Jana Bednar-
ka (Drawsko Pomorskie pl. Kon-
stytucji) dyżur pełni Marian Da-
nielewicz, radny Rady Miejskiej
Złocieńca, przewodniczący Powia-
tu Samoobrona RP.            Zapraszamy

Kontakt telefoniczny:
094 - 3631258 ,  661 194 854

PIZZA NA TELEFON
0-500-382-092
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W zakrystii i w biurze parafialnym

KALENDARZ
Z MY�LAMI
BOGDANA
JAÑSKIEGO

(WIERZCHOWO).Wy-
dawnictwo Prowincji Polskiej
Zmartwychwstańców ALLE-
LUJA przygotowało kalen-
darz na rok 2007 zawierający
myśli założyciela Zmartwych-
wstańców � Bogdana Jań-
skiego. Kalendarz można  na-
być w zakrystii i biurze para-
fialnym tutejszej parafii. Cena
sześć złotych.                              (t)

(ZŁOCIENIEC) Powiatowy Lekarz Weterynarii w Drawsku Pomor-
skim poinformował, że 15 września została stwierdzona włośnica u dzika
pozyskanego na terenie obwodu łowieckiego 145 w okolicy wsi Darsko-
wo � łąki, gmina Złocieniec. Włośnica została stwierdzona podczas ba-
dania w obwodzie terenowym w Czaplinku.                                            (n)

Komunikat weterynarza powiatowego

W£O�NICA U DZIKA(ZŁOCIENIEC) Pierwszy paź-
dziernika. Do sakramentu małżeń-
stwa przygotowują się: Maciej Ma-
rek Klemantowicz, kawaler, zamiesz-
kały Złocieniec, i Izabela Ewa Bło-
gowska, panna, zamieszkała Złocie-
niec � Budowo, zapowiedź I.        (t)

ZAPOWIEDZI
PRZEDŚLUBNE Z PARAFII
MARYI WNIEBOWZIĘTEJ

(ZŁOCINEIC). Pomagamy, in-
formujemy. Jedenastego września
zaginął pies!!! Osoby, które wiedzą,
gdzie może się znajdować, prosimy
o kontakt. Dla znalazcy wysoka na-
groda. Tel.; 606 403 008 .              (t)

ZAGIN¥£ PIES

(WIERZCHOWO) Penetracja
polskich kadr pracowniczych od daw-
na sięgnęła także i na polską wieś. W
Wierzchowie reklamują następujące
prace w Europie:

IRLANDIA: (betoniarz � prace
betoniarskie na budowie), inżynier
(instalacja i serwis klimatyzacji), ko-
ordynator do spraw organizacji konfe-
rencji, młodszy kucharz, menad zer
projektu, operator maszyn budowla-
nych, spawacz, stolarz okienny, zbro-
jarz, bankowiec.

WIELKA BRYTANIA: pielę-
gniarka zakładowa, wykwalifikowany
inżynier (konserwacja systemów cen-
tralnego ogrzewania), wykwalifiko-

wany monter (instalacja systemów
centralnego ogrzewania), opiekun
osób starszych, inżynier budownic-
twa, operator CNC (tokarz-frezer),
inżynier mechanik, monter konstrukcji
stalowych, technik mechanik, technik
elektryk, kierownik-koordynator (in-
żynier elektryk), inżynier techniki po-
miarowej, kierownik-koordynator (in-
żynier mechanik).  HISZPANIA: elek-
tromechanik, technik elektryk, mecha-
nik okrętowy, elektryk.

HOLANDIA: obrabiacz kon-
strukcji, technik do obsługi lodowiska.

CZECHY: przedstawiciel handlo-
wy na Polskę. SŁOWACJA: konsul-
tant call center.                            (wi)

W poszukiwaniu chêtnych do pracy

PRACA W EUROPIE

(ZŁOCIENIEC) Mamy infor-
mację o dyżurach.... grzyboznawcy.
Pani Irena Jarzyna pełni dyżur w
miejscowości KONOTOP 16/1. To
gmina Drawsko Pomorskie. Telefon:
36 335 81. Od poniedziałku do piątku
w godzinach od 14.00 do 19.00.   (n)

POD TELEFONEM ....
GRZYBOZNAWCA

(ZŁOCIENIEC) Można się na-
uczyć pożytecznego zawodu. To in-
formacja dla chętnych w wieku
uczniów. Wiadomość � SKLEP ME-
BLOWY �Meblex� w Złocieńcu
przy ulicy Włókienniczej 2. Telefon
0 94 36 73 907.                          (n)

KTO DO ZAWODU
MEBLARZA ?

(ZŁOCIENIEC) We wtorek o go-
dzinie 10.00 w salce parafialnej parafii
Maryi Wniebowziętej, obok kancelarii,
odbyło się bezpłatne spotkanie doty-
czące skutecznych metod leczenia
schorzeń reumatycznych i kręgosłupa.
Została przedstawiona metoda oraz
produkt stosowany w leczeniu rehabi-
litacyjnym: reumatyzm, gościec stawo-
wy, zwyrodnienia stawów i kręgosłu-
pa, astma, alergia, bóle głowy. Po
Mszach świętych były rozdawane za-
proszenia i ustalano terminy osobi-
stych spotkań.  (n)

Spotkanie w parafii
JAK SIÊ POZBYÆ
REUMATYZMU,
GO�ÆCA STAWOWEGO ...

(ZŁOCIENIEC) W poniedziałek rano zajrzeliśmy na teren tuż przy
Przychodni Zdrowia, by zobaczyć, jak przebiegają prace przygotowujące
teren pod budowę euroboiska. Dwóch pracowników wykaszało trawę i
chwasty, ekipa z energetyki doprowadzała tak zwaną �siłę�.

Budowa ruszy jeszcze w tym roku. Zakończenie � rok przyszły. (om)

WYKASZANIE
I �SI£A�
DLA EUROBOISKA
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KINO NA WEEKEND

(ZŁOCIENIEC) Trzydzieste-
go września zarząd klubu absty-
nenta NIKE, wspólnie z burmi-
strzem oraz z Gminną Komisją Roz-
wiązywania Problemów Alkoho-
lowych, oficjalne otworzyli nowe
pomieszczenia klubowe przy uli-
cy Stefana Okrzei 14.

O godzinie 18.30 wszyscy
chętni zostali zaproszeni na
otwarte spotkanie połączone z
zabawą. Miejscem spotkania była
Szkoła Podstawowa (Reymon-
tówka) � sala gimnastyczna.   (tn)

Otwarcie nowej siedziby
Klubu AA �NIKE�

AA �NIKE� PRZY
ULICY OKRZEI 14

Narkotykom stop !!!

25 października 2006r. o godz.
10:00  w Ośrodku Kultury w Draw-
sku Pomorskim odbędą się warsz-
taty dla uczniów, ich rodziców  i
nauczycieli klas pierwszych Ze-

społu Szkół Ponadgimnazjalnych
nr 2 z Drawska Pomorskiego, na te-
mat narkomanii. Zajęcia poprowa-
dzi specjalista ds. narkomanii, HIV
i AIDS Pani dr Katarzyna Łozowska
z Zachodniopomorskiego Urzędu
Wojewódzkiego ze Szczecina.

Inicjatorem warsztatów jest Vio-
letta Komorowska � pedagog z ZSP
nr 2 przy współudziale Gminnej Ko-
misji Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych z Drawska Pom.,
Poradni Psychologiczno - Pedago-
gicznej, Wydziału Ochrony Zdro-
wia oraz Wydziału Rozwoju i Pro-
mocji Powiatu Drawskiego.

(ZŁOCIENIEC)  Złocie-
niecki Ośrodek Kultury zapra-
sza do sali kina MEWA na AN-
TYGONĘ (Sofoklesa).

Reżyseria Waldemar Matu-
szewski. Scenografia Małgo-
rzata Treutler. Pieśni Zygmunt
Konieczny.

10 o godzinie 11.00 � seans
dla szkół. Drugi seans � godzi-
na 18.00.

Bilet indywidualny 15 zło-
tych. Bilet zbiorowy � powy-
żej dziesięciu osób � 13 zło-
tych. Bilet dla młodzieży
szkolnej 10 złotych. (n)

12 PA�DZIERNIKA
W �MEWIE�

ANTYGONA
W Z£OCIEÑCU

(ZŁOCIENIEC) Górną część
słupa ogłoszeniowego przy Po-
czcie przeznaczono na nekrologi.
Dobrze byłoby też  zadbać o miej-
sce pod ogłoszenia na rogu przy
rondzie. To teraz pod tym wzglę-
dem nadal - wstyd tak wielki, że aż
nie do uwierzenia. Żesz takie coś
jest jeszcze gdziekolwiek możliwe.
Szkoda, że w Złocieńcu. (n)

(ZŁOCIENIEC) Obecna Rada
Złocieńca była kompletnie głucha
na głosy dotyczące działalności
miejscowej książnicy samorządo-
wej. Zresztą, nie tylko ta Rada, także
poprzednie. Na krytykę nie reagował
też Złocieniecki Ośrodek Kultury za
placówkę odpowiedzialny.

Biblioteka ma ponad dwieście
tysięcy rocznej dotacji. Zatrudnia
sześć osób. Zakupów nowości nie
dokonywała prawie wcale i prawie
wcale nie dokonuje. Książki tam
zgromadzone są warte osiemdziesiąt
tysięcy złotych. Dotychczasowa
Kierownik była pewna swych poli-
tyków samorządowych i w tej pew-
ności sprowadziła miejscową książni-
cę do poziomu żałosnego. Samorzą-
dowcy dbali tylko o pensje dla biblio-
tekarek. Za taki stan rzeczy jest przede

wszytskim odpowiednia Rada Miasta
i jej odpowiednia Komisja. Przy okazji
wyszło na jaw, że komisja Rewizyjna
Rady nie miała bladego pojęcia o tym,
jak winna funkcjonować biblioteka.
W Ośrodku Kultury takiej osoby też
brak. To takie sobie złocienieckie
klimaty właśnie.

Teraz, gdy Pani Kierownik od-
chodzi na emeryturę, ZOK na chyb-
cika organizuje konkurs na nowego
kierownika. Już na samym początku
kręci, gdyz nie wszyscy �humani-
ści� w konkursie mogą wziąć udział.
Do tego wszystko ma się odbyć
jeszcze pod egidą tej Rady, która do
takiego skandalu w ZOK � u świado-
mie dopuszczała.

Słowem: ZOK pokazał, że nie ma
zielonego pojęcia o tym, czym powin-
na być biblioteka w mieście, a Rada

Z³ocieniecka biblioteka pozostanie dalej bez ksi¹¿ek,
ale za ponad dwie�cie tysiêcy rocznie na pensje ?

NONONONONOWWWWWA � SA � SA � SA � SA � STTTTTARA DARA DARA DARA DARA DYREKYREKYREKYREKYREKTTTTTOROROROROR
SZUKA NOSZUKA NOSZUKA NOSZUKA NOSZUKA NOWEJ � SWEJ � SWEJ � SWEJ � SWEJ � STTTTTAREJAREJAREJAREJAREJ
KIERKIERKIERKIERKIEROOOOOWNIKWNIKWNIKWNIKWNIK

Złocieńca to nawet jakby kryła. Na
domiar dziwnego obecnego charakte-
ru zabiegów ZOK � u, w konkursie nie
mogą wziąć udziału, na przykład, po-
loniści, historycy, socjologowie, re-
socjalizatorzy, archiwiści i wiele, wiele
innych zawodów. Dlaczego? By ktoś
znajomy nie miał konkurencji?

Trzeba poczekać do nowej Rady
Miasta. Tak będzie uczciwie. Jeśli
Rada zdarzy się naprawdę inna, to i w
samym ZOKU będą musiały nastąpić
zmiany, może nawet wedle kryteriów
wykształcenia, a przede wszystkim
wedle umiejętności w zaspakajaniu
nowych potrzeb miasta.

Dodajmy, że roczna pensja - naj-
wyższa w ZOK - u - jest większa od
rocznej dotacji dla klubu Olimp. Pen-
sja kierownik biblioteki mniejsza, ale
też ogromna. To są te samorządowe
konfitury Złocieńca.

Biblioteka urzęduje w kilku poko-
jach w willi (!!!) na 3 Pułku Piechoty.
Za ponad dwieście tysięcy rocznie
(prawie wszystko na pensje) w by-
łym �kumitecie� peerelowski Złocie-
niec, dzięki błogosławieństwu Rady
Złocieńca, trwa sobie w najlepsze
obecnie wykonując manewry, by po
złocieniecku wejść w IV Rzeczpo-
spolitą. Zagadnięty o sprawę radny
z Komisji Kultury nie miał nawet
odwagi, by się przyznać, że wie o
czymkolwiek. Jeśli nie wie, to dlacze-
go go o tym nie poinformowano?

Tadeusz Nosel

(ZŁOCIENIEC) Minionej nie-
dzieli rozpoczął się Tydzień Miło-
sierdzia pod hasłem � PRZY-
WRÓĆMY NADZIEJĘ POTRZE-
BUJĄCYM. Po Mszach świętych
odbyła się zbiórka do puszek na
cele Caritas.

W poniedziałek odbyło się
zebranie wszystkich należą-
cych do Caritasu Parafialnego.
Ciągle jest aktualne zaproszenie
do współpracy. W czwartek �
od godziny 16.00 wydawanie
darów.                                    (n)

Zaproszenie Caritasu Parafialnego

TYDZIEÑ MI£OSIERDZIA
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Na początku nowego roku szkolne-
go uczniowie dowiedzieli się, zniesiono
na maturze możliwość zdawania egzami-
nu na poziomie podstawowym i rozsze-
rzonym. Do tej pory było tak, że wszy-
scy zdawali egzaminy na poziomie
podstawowym, a po nim kto chciał
zaliczał rozszerzony. Jak go nie zdał,
to pozostawała mu matura na poziomie
podstawowym. Teraz trzeba będzie
wybrać, albo jeden, albo drugi. Jeżeli
wybierze rozszerzony, a nie zaliczy
go, to nie będzie miał także zaliczonego
poziomu podstawowego. Najprawdo-
podobniej to rozwiązanie przyjęto po
przykrych doświadczeniach ze
sprawdzaniem ostatnich matur, które
trwały do lipca. Było to spowodowane
m.in. ogromną ilością testów, z jaką
musieli zmierzyć się egzaminatorzy.
Przy liczbie 1400 tys. sprawdzanych
testów z egzaminu podstawowego,
dodatkowo musieli sprawdzić ich o
połowę, czyli o 700 tys. testów więcej
z egzaminu rozszerzonego (łącznie
2100 tys.). To kosztowało budżet spo-
ro pieniędzy i pochłonęło wiele czasu.

Gdyby uczniowie dokonywali wybo-
ru poziomu egzaminu, wszystko za-
mknęłoby się w liczbie 1400 tys.

Uczniowie dowiedzieli się również,
że do 30 września muszą złożyć dekla-
racje co do wybranych przez siebie
przedmiotów. Nowością jest termin
matur próbnych. Odbędą się one dużo
szybciej, niż dotychczas, w dniach 15-
17 listopada. Te informacje miały spo-
wodować, że wyszli na ulicę.

Swój protest rozpoczęli przed bu-
dynkiem Starostwa Powiatowego w
Drawsku Pom. Na rozmowę z przed-
stawicielami protestującej młodzieży
zgodził się wicestarosta Zenon Rychli-
czek. Stwierdził, że właściwie Staro-
stwo Powiatowe nie ma możliwości,
by wpłynąć w jakikolwiek sposób na
przepisy maturalne. Starostwo zajmu-
je się edukacją na terenie powiatu, ale
wyłącznie w zakresie spraw finanso-
wych i administracyjnych. Jedyną
możliwością na to, aby protest taki
został zauważony, może być złożona
przez uczniów petycja np. do najbliż-
szego Kuratorium Oświaty.

Uczniowie przeszli ulicami miasta
udając sie pod urząd miejski. Tam mło-
dzież rozmawiała z burmistrzem Zbi-
gniewem Ptakiem. Protestujący usły-
szeli, że właściwie nie mają wpływu
na decyzje wydawane w sprawie ma-
tur i - tak jak wcześniej wicestarosta
- burmistrz zaproponował uczniom
napisanie petycji, którą mogliby zło-
żyć w starostwie lub urzędzie.

Trudno powiedzieć, czy nastroje
uczniów zradykalizowały się pod
wpływem otrzymanych informacji w
szkole o zmianach w zasadach przy-
szłorocznych matur i terminu matury

próbnej, czy też zostały wywołane
przez aktywne ostatnio różne lewico-
we młodzieżówki, nawołujące przez in-
ternet do ogólnopolskich protestów
przeciwko ministrowi Giertychowi. Kil-
ka dni wcześniej miały nawoływać, by w
piątek uczniowie nie poszli do szkoły.

Dwie trzecie uczniów z trzech klas
maturalnych ZSP nr 1 w piątek o godz.
10.00 wyszło ze szkoły z transparenta-
mi. Po proteście mieli wrócić, ale nie
wrócili. Dyrektor szkoły pani Jadwiga
Kur potraktowała to jako wagary. Pro-
testujący mają w tym dniu wpisaną nie-
obecność nieusprawiedliwioną.

- Wcześniej odbyliśmy rozmowę na
ten temat. To jest rocznik osiemnasto-
latków. Mają prawo protestować, wal-
czyć o swoje, tylko musi to być protest
zgodny z prawem. - mówi dyrektor
ZSP nr 1 Jadwiga Kur. - Uzgodniliśmy,
co mogliby ewentualnie zrobić; mogliby
napisać artykuły, wyjaśnić swoje sta-
nowisko, mówiliśmy o plakatach i gdzie
mogliby je powiesić, natomiast bardzo
sceptycznie mówiłam na temat wyjścia
ze szkoły. Aby legalnie przygotować
przemarsz, trzeba pewne warunki speł-
nić. Musi być powiadomiona policja i
inne organy. Uzgodniliśmy, że wyjścia
poza szkołę nie będzie, że ich protest
ograniczy się do artykułów prasowych,
plakatów, petycji. Niestety, młodzież
nie powiadomiła nikogo i wyszła ze
szkoły. Miałam nadzieję na porozumie-
nie z nimi, ale nie doszło do tego. Nastę-
puje jakiś zanik wartości, zanik poczu-
cia obowiązku wobec prawa, obowią-
zujących norm. Po prostu chce mi się
coś zrobić, to wychodzę i robię, bez
względu na to, czy to się będzie komuś
podobało, czy nie, czy naruszam pra-
wo, czy nie. - mówi dyrektor Kur.    KAR

Dyrektor szkoły zgadza się, że w
sprawie matur jest zbyt dużo zamiesza-
nia i zaskakiwania wszystkich decyzja-

mi, ale nie akceptuje samowoli. Z dru-
giej strony wydaje się, że szkoła dzisiaj
jest bezsilna wobec takich zachowań.
Może tylko wpisać nieobecność, cho-
ciaż gdyby ktoś się uparł, mógłby uka-
rać uczniów za nielegalną demonstra-
cję, gdyż wcześniej nie powiadomiono
o niej odpowiednich organów.

Wychodzenie na demonstrację w
czasie lekcji musi budzić społeczny
sprzeciw. Obowiązującego kształtu
matury nie wymyślił minister Giertych,
lecz poprzedni ministrowie. Sprzeciw
musi budzić podział egzaminu matural-
nego na poziomy podstawowy i roz-
szerzony. Od tego są przecież stopnie,
które też mówią o poziomie przygoto-
wania ucznia do dalszej nauki. I one
powinny wystarczyć do oceny.
Uczniowie i nauczyciele nie powinni
być zaskakiwani zmianami z dnia na
dzień. Z drugiej strony protestujący
uczniowie muszą zdawać sobie sprawę,
że życie z natury bywa zaskakujące i
tego powinni się nauczyć. Nauka nie
polega na grze w to, czy na maturze trafi
się ulubiony temat. Dla wszechstronnie
edukowanego ucznia bez znaczenia po-
winien być termin egzaminu próbnego
lub jakikolwiek termin matury. Kiedyś
powtarzano, że tabliczkę mnożenia
powinno się znać i odpowiadać po-
prawnie nawet jak ucznia obudzą ze
snu. Szkoła ma niewiele wspólnego z
demokracją w naszym, postkomuni-
stycznym pojęciu. Uczniowie nigdy nie
będą wybierać sobie ministrów, tak
samo jak nie będą wybierać sobie na-
uczycieli wychowania fizycznego, bo
w naszej, właśnie takiej demokracji,
wybraliby fajtłapę, by niewiele od nich
wymagał i nie męczył ich zbytnio. Nie
ma demokracji w osiąganiu wyników
naukowych i sportowych. Może ona
dotyczyć w pewnym zakresie organi-
zowania systemu oświaty i podziału
pieniędzy, ale nigdy nauki.              (k)

Zamiast uczyæ
siê, protestowali

W miniony pi¹tek, 29 wrze�nia,
grupa uczniów klas
maturalnych drawskiego Liceum
Ogólnokszta³c¹cego
z ZSP nr 1 nie pojawi³a siê
w szkole, lecz na ulicach
miasta z transparentami.
Protestowali przeciwko
zmianom  w zasadach zdawania
matury wprowadzonych
niedawno przez ministra
Edukacji Narodowej Romana
Giertycha.
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NIE PRZESADZAJMY
Z GONIENIEM
KORMORANÓW

(ZŁOCIENIEC) Korzystający
z jesiennych uroków wyspy
Ostrów na jeziorze Siecino, w nie-
dzielę na grobli do wyspy prowa-
dzącej natknęli się na martwego
kormorana leżącego wpół grobli.
Do tej pory nie udało się nam usta-
lić, jaki rodzaj nieszczęścia spo-
tkał ptaka.

Kormorany nie cieszą się u nas
zbytnią sympatią i to z kilku bardzo
istotnych powodów, ale � oczywi-
ście � są pod ochroną. Najbardziej
rozsławił je Piotr Szczepanik pio-
senką �Goniąc kormorany�. Wi-
docznego na zdjęciu martwego pta-
ka nie tylko coś dogoniło, ale i jakby
przegoniło.                                (oma)

(ZŁOCIENIEC).Wedle bardzo
częstych informacji docierających
do Tygodnika, w Złocieńcu na dobre
zadomowiły się już narkotyki. Mło-
dzież gimnazjalna otwarcie mówi, że
w gimnazjach takiego problemy
jeszcze nie ma. Tę informację gimna-
zjaliści obwieszczali reporterowi
bardzo radośnie. Wskazywali jed-
nak na młodzież starszą. Mówi dzie-
więtnastoletni chłopak, uczeń;

- Narkotyki są już na poważnie.
Na ogólnodostępnych zabawach.
Tak, jak wszędzie. Dziewczyny, nim
czegokolwiek się napiją, wielokrot-
nie się upewniają, czy czegoś do na-
czyńka nie mają dosypane. Wielu
ekscesów nie byłoby, gdyby nie
narkotyki. Stąd już nikt i nic nie
wyruguje. -

Nagroda NIKE dla Doroty Ma-
słowskiej za PAWIA KRÓLOWEJ,
jak i jej poprzednia powieść, to jeden
z kluczy do zrozumienia też i tego, co
zachodzi w Złocieńcu. Samo wiesza-

nie haseł na ścianach ogromnych
budynków - NIE BIORĘ - zbyt drogo
kosztuje i niczego tak naprawdę nie
daje. Może tylko tyle, że widząc po-
zorność takich działań w zetknięciu
z autentycznymi wypowiedziami
różnych uczestników przeróżnych
złocienieckich imprez kulturalnych,
nie ucieknie się od konkluzji, że ha-
sła na ścianach to wyraz bezsilno-
ści wobec ogromu zadań w tej dzie-
dzinie. Ale, jak inaczej w mieścince,
w której narkotyki to jeden z głów-
nych filarów niby uczestniczenia w
niby świecie.                               (ag)

Mas³owska pokazuje to,
o czym nikt nie chce wiedzieæ

AFISZ NA ŚCIANĘ,
A NARKOTYK
W ŻYŁĘ

Instalacje �artystyczne� nie w tym miejscu - jeszcze

LAPIDARIUM NIED£UGO
ZE �WIAT£EM

(ZŁOCIENIEC) Na wrześnio-
wej sesji Rady Złocieńca padło
pytanie o oświetlenie terenu, na
którym do niedawna był cmen-
tarz niemiecki. Usłyszeliśmy, że
właśnie ruszają prace. Byliśmy
tam w poniedziałek (2.10). Kilku
pracowników kończyło kopanie

rowu pod przewody elektryczne.
Jeden z nich nie mógł nadziwić
się usytuowanym tam �dzieł-
kom�. - Panie � mówił � wybebe-
szone poduszki leżą w trawie.
Zając z kamienia nie kica. Drew-
niane wiolonczele sczezły na po-
wietrzu i deszczu. Ja niczego nie

rozumiem, ale to chyba tylko ja. -
Inne głosy na ten temat do Tygo-
dnika jeszcze nie dotarły. Czy jed-
nak, na tego rodzaju próby w mie-
ście nad Drawą i Wąsawą nie ma
innych miejsc? Temu miejscu daj-
my spokój od �prowokacji arty-
stycznych�. Tadeusz Nosel
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DRUKARNIA
Oferujemy druk:
- ulotek, plakatów
- wizytówek, druków, samokopii

£obez ul. S³owackiego 6, tel./fax - 091 39 73 730

(ZŁOCIENIEC)
Wycięto jedno z drzew
przy Tablicy Marszałka
w Złocieńcu na ulicy
Jego imienia, gdyż
uschło. Ciekawe, co
mogło przytrafić się
drzewu tak do niedawna
dorodnemu? Nadal zu-
pełnie nieczytelny jest
napis na Tablicy. Dla-
czego ? � trudno dociec.

Także ledwie czy-
telne są napisy na Po-
mniku przy Placu Kon-
stytucji. Przydałyby
się literki odkute w brą-
zie � tak na dłużej. Ka-
mień kruszeje.             (n)

Dorodne drzewo usch³o. Przyczyny nieznane

PRO�BA O LITERKI
W BR¥ZIE NA POMNIKACH

Czy ³añcuchy s¹ niezbêdne?

DWADZIEŚCIA
KILOMETRÓW NA GODZINĘ

(ZŁOCIENIEC) Bardzo trudny jest
do rozwiązania problem komunikacyjny
na połączeniu trzech ulic � Dworcowej
z 5 Marca i dalej, za przejazdem kolejo-
wym, z Mirosławiecką. Słowem, bez
podziemnego przejścia dla pieszych nie
obejdzie się. Tymczasem mamy tam do
czynienia z ograniczeniem szybkości do

20 kilometrów na godzinę. To przy połą-
czeniu Dworcowej z 5 Marca. W tym
miejscu, mimo, że nie ma tam pasów,
przechodnie chodzą tak, jakby pasy
były. Tych przyzwyczajeń nie sposób
wyrugować. No, chyba że odpowied-
nie służby zdecydują się na założenie
w tym miejscu łańcuchów.                          (n)

(ZŁOCIENIEC) Miejscowy Za-
kład Wodociągów i Kanalizacji roz-
począł budowę bloku pod własne po-
trzeby administracyjne i nie
tylko. Jak się nieoficjalnie do-
wiedzieliśmy, kierownictwo
spółki doszło do wniosku, że
nie opłaca się firmie każdego
roku wynajmować pomiesz-
czenia, między innymi, na
biura - od kogoś. Lepiej jest
być na swoim. To chyba taki
sposób rozumowania.

Wydaje się, że tym torem
ratowania własnych pienię-
dzy powinna też pójść miej-
scowa Opieka Społeczna, ale
to zadanie dla nowej już  Rady,
miejmy nadzieję, że bardziej

ZWiK chce byæ na swoim,ZWiK chce byæ na swoim,ZWiK chce byæ na swoim,ZWiK chce byæ na swoim,ZWiK chce byæ na swoim,
kto nastêpny?kto nastêpny?kto nastêpny?kto nastêpny?kto nastêpny?

też gospodarnej. Na sesjach miejscowe-
go samorządu na ten temat dyskusji nie
było nigdy. Pora już na poważnie wziąć
przykład choćby ze ZWiK.       (n)
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Drukujemy ulotki wyborcze - £obez ul S³owackiego 6, tel. 091 39 73 730

(ZŁOCIENIEC) W drodze do
Wierzchowa ze Złocieńca, prowa-
dzącej wzdłuż brzegów jeziora Wą-
sosz od strony Bobrowa, nie spo-
sób nie zejść, choćby tylko dla sa-
mej ciekawości, nad samo jezioro.
Jest zupełnie inne od jezior leżących
z drugiej strony Złocieńca, od stro-
ny Połczyna Zdroju. Inna woda (ko-
lor, smak, skład chemiczny) i zupeł-
nie inaczej dostępne (albo i nie)
brzegi. Istniejące tam  kładki wędkar-
skie, też zupełnie innej urody. Choć-
by tylko dla nich warto tam zajrzeć.
Do tego wszystkiego - zupełny brak
turystów, lasy wokół równie grzyb-
ne jak i pozostałe na tym terenie.

Nadto, do Wąsoszy prowadzi na-
wet zaskakująco dobra droga, jakiej
próżno szukać w miejscach, w których
służyłaby liczniejszej komunikacji.
Przy niej można podziwiać pięknie od-
restaurowane przedwojenne domy,
które niedawno jeszcze wydawały się
nie do uratowania. W samej Wąsoszy
doszczętnie usechł dąb nad miejscem
pochówku niegdysiejszego właścicie-
la majątku. Opowiadają, że �za Niemca�
jezioro Wąsosz było tak rybne, że nad-
miarem ryb karmiono trzodę chlewną.

Dobry dukt do W¹soszy

W samym Bobrowie mieszczu-
chy mogą do woli napatrzeć się na
stado bydła za ogrodzeniem, jakby w
czasie wypoczynku nad brzegiem za-
improwizowanej sadzawki. Samo
miejsce robi duże wrażenie. Przy oka-
zji można do woli nasycić oczy rozle-
głymi tu polami i łąkami rozpościera-
jącymi się szeroko nad brzegami je-
ziora. Relaks, szczególnie przy tego-
rocznym wrześniu, wspaniały.

W samym Bobrowie warto zwrócić
też uwagę na to, jak wspaniale przetrzy-
mały dziesiątki lat poniemieckie bu-
dowle, a jak sczezły niemalże zupełnie
peerelowskie potworki architektonicz-
ne. To bardzo przykry widok, tam skon-
trowany jednak, na przykład budyn-
kiem Nadleśnictwa. Istna wspania-
łość. Jest na co popatrzeć.

Dodajmy jeszcze, że w Bobrowie
istnieje także swoista aura zapacho-
wa. Mówiąc bardzo delikatnie, bardzo
swoista. Tak musiały pachnieć wsie
jeszcze przed wojną, bez PRIM wyle-
wających wszystko na pola, itp. Z
powodu tych zapachów, też - wbrew
pozorom - warto zajrzeć turystycznie
do Bobrowa. Sama natura. Reszta in-
formacji w przewodnikach.           (ag)

DROG¥ DO WIERZCHOWA
OD STRONY BOBROWA

�Amfiteatralna� uliczka nad rzek¹

BUDOWA ULICY
ZAU£EK OD PODSTAW

(ZŁOCIENIEC) W tych dniach
rozpoczął się nie tyle remont ulicy
Zaułek, co jej właściwie budowa od
podstaw. To uliczka prowadząca z
centrum miasta niemalże  nad brzeg
Drawy.

Jej jakby amfiteatralne położe-
nie w stosunku do rzeki, tej okolicy
Złocieńca doda nowych walorów.

Uliczka Zaułek bedzie zupełnie nowym
traktem prowadzącym nad rzekę, o
mieszkańcach budynków przy niej nie
wspominając. Chciałoby się też, aby jej
część przylegająca bezpośrednio do
miasta, też wreszcie doczekała się
prawdziwego zadbania, gdyż jej obec-
ny stan techniczny dosłownie woła o ...
pomoc do Nieba.        (n)

Eksmisje niezgodne z Konstytucj¹.

CZY ESELDE ZA NIE ODPOWIE?
UMORZENIA CZYNSZÓW
MIESZKANIOWYCH

 (ZŁOCIENIEC) Zgodnie z przy-
jętą w gminie uchwałą, burmistrz
może umarzać zaległości czynszowe
do kwoty trzech tysięcy złotych. W
takich sprawach zostały podjęte
decyzje umorzenia w stosunku do
trzech osób.

Burmistrz umorzył zaległości
czynszowe pani Helenie J. z uzasad-
nieniem, że egzekucja wierzytelno-
ści zagroziłaby egzystencji dłużnika.
Identycznie postąpiono w przypad-

ku pani Jolanty S. W tym przypadku
idzie o kwotę 1.180 złotych. Umorzo-
no także kwotę czynszu w wysoko-
ści 2.800 zł Arkadiuszowi U.

Dodajmy, że wyrokiem Sądu Naj-
wyższego eseldowska ustawa o eks-
misjach na bruk okazała się niezgod-
na z konstytucją. Czy wobec tego
wyeksmitowani na bruk otrzymają z
powrotem bezprawnie wydarte im
mieszkania � oto jest pytanie w pań-
stwie prawa jednak.   (oma)

(ZŁOCIENIEC) Postawna pani
nieco zdyszana przysiadła na brzeżku re-
dakcyjnego krzesełka; - To niesłychane �
powiedziała � żeby w sercu Puszczy ciągle
robić coś takiego. W samym sercu właściwie
to świętości. Bo jak inaczej traktować naszą
Puszczę Drawską. Przy wjeździe na parking
przy drodze nad jezioro Czarnówek, ktoś
ciągle wysypuje do pojemników swoje pry-
watne śmieci. One tam walają się wokół. To
przede wszystkim boli, że akurat w takim
miejscu. I jeszcze ból inny przeszywa czło-

wieka, że są tacy ludzie. Sparszywiałe cha-
raktery, ludzie mniej warci niż te śmieci. Na-
piszcie o tym. Ja dłużej tak nie mogę. -

Tygodnik jeszcze tego samego wie-
czora był na skraju wskazanego miej-
sca prowadzącego wprost w Puszczę.
Zdjęcie zrobiliśmy świetle lampy bły-
skowej. Dodajmy, że wedle obserwacji
wielu, są tubylcy, którzy tu tak postę-
pują regularnie. Do czasu ich ujęcia nie
ma wyjścia, trzeba postawić dodatko-
wy pojemnik na śmieci, albo i dwa.  (tn)

To nie jedyne takie miejsce na obrze¿ach Puszczy

SPARSZYWIA£E CHARAKTERY
WARTE MNIEJ OD SWOICH �MIECI
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(DRAWSKO POM.) 27 września
w Starostwie Powiatowym w Draw-
sku Pom. odbyło się posiedzenie
Komisji Gospodarki i Rozwoju
Rady Powiatu. Posiedzenie miało
nietypową formę, ponieważ zapro-
szono na nie przedsiębiorców z ca-
łego powiatu oraz przedstawicieli
urzędów. Celem spotkania było
przedstawienie możliwości ze-
wnętrznego finansowania inwe-
stycji w przedsiębiorstwach. W
tym celu część posiedzenia miała
formę pokazu przygotowanego
przez przedstawicieli banków i in-
stytucji, którzy prezentowali swo-
je oferty skierowane do przedsię-
biorców. Oferty zostały przedsta-
wione przez:

! Powiatowy Urząd Pracy w
Drawsku Pom. zaprezentowała je
pani Maria Rak (www. praca.draw-
sko.pl)

! Oferta poręczeniowa Za-
chodniopomorski Regionalny Fun-
dusz Poręczeń Kredytowych przez
pana Adama Badacha, prezesa Fun-
duszu (www.zrfpk.pl)

! Aktualna oferta Polskiej
Fundacji Przedsiębiorczości -
przedstawiciel Regionalnego Fun-
duszu Pożyczkowego �POMERA-
NUS� (www.pfp.com.pl)

! Oferta kredytowa Banku
Spółdzielczego przez Stanisława
Samka, dyr. Grupy Bankowej,

! Oferta kredytowa PKO BP
SA przez pana Natana Fiutowskie-
go, dyr. PKO BP o/ Złocieniec,

! Dostępne programy dofinan-
sowania działalności gospodarczej
z funduszy UE przez pana Michała
Podleśnego z Zachodniopomor-
skiej Agencji Rozwoju Regionalne-
go (www.zarr.com.pl).

Każdy omówił różnego rodzaju
programy i możliwości wsparcia dla
przedsiębiorców. Nie sposób opisy-
wać każdego, gdyż było ich wiele. W
przeciwieństwie do  przedsiębior-
ców których pojawiło się zaledwie
kilku. Nie wiem z czego to wynika, ale
według mnie forma, w jakiej podaje
się tego typu informacje, nie jest do
końca odpowiednia. Można mieć
poczucie, że otrzymało sie jedynie

pewną część suchej teorii i statystycz-
nych danych. Przedsiębiorcy, którzy
dłużej działają na rynku posiadają tą
podstawową wiedzę. Jednak zdoby-
wanie informacji na ten temat nie jest
wcale takie proste. Na cały powiat je-
dynie w Złocieńcu istnieje punkt infor-
macyjny Stowarzyszenia Inicjatyw
Społeczno-Gospodarczych Powiatu
Drawskiego, którego dyrektorem jest
pan Krzysztof Zacharzewski. Tam
przedsiębiorca dowie się �do jakich
drzwi zapukać�, by zdobyć środki na
swoją działalność. Wciąż jednak do-
stęp do informacji jest ograniczony.
Na pewno takie spotkanie nie jest zło-
tym środkiem na problemy przedsię-
biorców, ale nic się nie zmieni, jeśli nie
będą oni zainteresowani takimi spo-
tkaniami. Przewodniczący Komisji
radny Janusz Ziętkiewicz poprosił
obecnych gości o pozostawienie ma-
teriałów o programach i ofertach w
celu opracowania broszury informa-
cyjnej, z którą to Komisja postara sie
dotrzeć do przedsiębiorców. Póki co
informacje można znaleźć w internecie
na stronach w/w instytucji.                  (mp)

Inwestycje bez przedsiêbiorców?

Mo¿e zacz¹æ od poszukania
przyczyn tej absencji?

Bêdzie Drawa w �rodku miasta jak siê patrzy

ANTONI  i ANTi ANTi ANTi ANTi ANTONI,ONI,ONI,ONI,ONI,
i W£ADZE SAMORZ¥DOWEi W£ADZE SAMORZ¥DOWEi W£ADZE SAMORZ¥DOWEi W£ADZE SAMORZ¥DOWEi W£ADZE SAMORZ¥DOWE

(ZŁOCIENIEC) Nad Drawą w
Złocieńcu, dokładnie na odcinku
między mostami na ulicach Połczyń-
skiej i Stanisława Staszica, trwają
pierwsze prace przygotowujące te-
ren do gruntownych zmian. Jest już
plan inwestycyjny dotyczący tej
okolicy, który omówimy niedługo.
Tu tylko zaznaczmy, że w niektórych

miejscach umocniono brzegi rzeki,
także betonowymi podkładami i
wbijanymi palikami z dębimy. W tych
dniach w okolicy Stanicy nad rzeką
zrzucono kilka wywrotek ziemi, która
posłuży do wyrównywania terenu.

Nadal w pobliżu mostu tuż przy
Parku Żubra straszy budyneczek
dawnej wypożyczalni kajaków,

obecnie będący w gestii miejscowe-
go Koła Wędkarzy. Lata mijają, a
pomysłu na jego uruchomienie jak
nie było, tak nie ma.

Dodajmy, że nie tak dawne od-
krycie tego terenu, to zdaje się ist-
ny skarb dla tutejszej nie tylko re-
kreacji. Obecność Krzyża Papie-
skiego zobowiązuje do czegoś wię-

cej. To tutaj Nasz Papież grał w me-
czu piłkarskim w ataku swojej dru-
żyny. To też niedługo trzeba będzie
jakoś upamiętnić. To zadanie dla tu-
tejszych ludzi sportu.

Odkrycie tego terenu na dobre
dokonało się u początku lat dzie-
więćdziesiątych misją słynnego
LATA z RADIEM ze ZŁOCIEŃCA
za dyrektorowania w Złocienieckim
Ośrodku Kultury Antoniego Gadzi-
ny. W tym roku wiekopomne dzieło
dokonało się tutaj za przyczyną
Antoniego Jakubowskiego � Miej-
sce Pamięci o Papieżu. Jak to dobrze,
że to za przyczyną władz gminnych
nie koniec na tym, co tu wymienili-
śmy?                          Tadeusz Nosel

GENERALNY
REMONT DWÓCH
PIONÓW
BALKONOWYCH

(ZŁOCIENIEC) Przy jednym z
budynków na Osiedlu Czaplineckim
ustawiono rusztowania sięgające
dachu budynku. Jak się dowiedzie-
liśmy, dwa piony balkonowe zo-
staną poddane generalnemu remon-
towi, łącznie z remontem balkonów.
Prace w toku.                          (oma)
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Tymi słowami skomentował mąż
pani Bogumiły Jermakow wypowie-
dzenie żonie przez burmistrza Zbi-
gniewa Ptaka umowy dzierżawy
działki w Gudowie, którą zawarła
na 20 lat, do 2024 roku. Sprawę po-
ruszył na sesji radny Andrzej
Szczechowiak, który o wypowie-
dzeniu dowiedział się rano, w dniu,
w którym miała odbyć się sesja.
Zaapelował do radnych, by przyj-
rzeli się sprawie. Apelował, by nie
niszczyć tego podmiotu gospodar-
czego. Grupa radnych związanych z
burmistrzem odrzuciła jego wnio-
sek. Wśród nich radny Tadeusz
Pilipiec, który głosował we wła-
snym interesie, gdyż przez działkę
Jermakowej wiedzie droga do dział-
ki jego klubu Yacht Ster, który jest
z Jermakami skonfliktowany.

- Chciałbym zwrócić uwagę, że je-
żeli decyzja pana burmistrza byłaby
niewzruszalna, to musimy się liczyć
z tym, że to będzie być labo nie być
dla tego podmiotu gospodarczego.
Dlatego prosiłbym radę i taki wnio-
sek składam, aby kwestię rozwiąza-
nia umowy z panią Jermakow przed-
łożyć radzie, aby rada jeszcze w tej
kadencji spróbowała dogłębnie za-
jąć się tą sprawą i przeanalizować
wszystkie za i przeciw i spróbować
coś w tej sprawie zrobić. I być może
przekonamy pana burmistrza, by
zmienił swoją decyzję bądź prolon-
gował tę umowę na jakiś niezbyt dłu-
gi czas. W związku z tym zwracam się
z gorącym apelem o poparcie tego
wniosku. Trzeba sprawę postawić
na najbliższej komisji rady i aby rada
mogła zająć stanowisko w tej spra-
wie, zapoznając się z wszelkimi do-
kumentami. Oczywiście zapraszając
zainteresowane osoby, czyli ten
podmiot gospodarczy. Inaczej było-
by to równoznaczne z likwidacją
tego podmiotu, ponieważ na tej
działce prowadzi działalność go-
spodarczą. - apelował do radnych
Andrzej Szczechowiak.

- Ja też chciałbym, aby to rozwi-
jało się jak najlepiej, ale czy to aby
nie przedłuży agonii. - powątpiewał
przewodniczący Komisji Rozwoju
Wsi i Rolnictwa Zenon Rzęsa.

- Dlatego zgłaszam ten wniosek,
aby te kwestie właśnie rozstrzy-
gnąć, bo my w tej chwili nie jeste-
śmy tego w stanie rozstrzygnąć.
Aby tą sprawę wyjaśnić, proszę o
przyjęcie mojego wniosku. - mówił
Szczechowiak.

- Ale pan burmistrz był przecież
na spotkaniu... - nie ustępował rad-
ny Rzęsa.

- Nie kwestionuję decyzji pana
burmistrza. Zmierzam do tego, aby-
śmy jeszcze raz przeanalizowali tę
sprawę, wychwycili jakieś argumen-
ty, którymi uda nam się przekonać
burmistrza do zmiany decyzji. Nie
chcę walczyć z decyzją burmistrza,

bo on zna sprawę, ale chciałbym,
żebyśmy i my ją poznali. - mówił
Szczechowiak.

- Zastanówmy się trzy razy, za-
nim decyzja zapadnie. Pamiętam
czas, gdy gmina nie miała pomysłu
na to miejsce, na tę plażę. Znalazł się
ktoś odważny i to zagospodarował.
- poparł go radny Romuald Kurząt-
kowski.

Przewodniczący rady Jarosław
Zduńczyk poprosił o wyjaśnienia
burmistrza Ptaka.

- W związku z tym, że na sali jest
prasa, więc będziemy używali precy-
zyjnych określeń. Z tego względu, że
nie zawsze to, co jest dyskutowane
na sesji jest rzetelnie przedstawiane.
- powiedział burmistrz. Jego relacja
będzie tu pełna i rzetelna.

- Ja się ze sprawy pani Jermakow
wyłączyłem, ze względów, o jakich
państwo wiecie,  które zaszły wcze-
śniej. Całą sprawę prowadzi radca
prawny urzędu. Wnioskował wtedy
o inwestycje pan Jermakow, nie
pani. W trakcie nastąpiła zamiana z
sugestią, że wszystkie sprawy
biegną od nowa, bo wchodzi inny
podmiot. Nie wyraziłem na to zgody.
Chcę państwa poinformować, że
żadna sprawa, toczą się jeszcze dwie
w stosunku do tego podmiotu, nie
została zachowana. Od początku
przy realizacji tej inwestycji było
naruszanie prawa budowlanego.
Bo nawet w tej umowie pomost,
który miał być zrobiony, został nie-
legalnie postawiony. Tą sprawę
prowadzi nadzór budowlany. Mnie
nie trzeba do niczego przekonywać.
Proszę tylko zauważyć, jaka jest
atmosfera wśród mieszkańców.
Ona nie jest brana ot tak sobie z
kapelusza. Są na tej sali osoby, któ-
re spotykają się z funkcjonowaniem
tego pola biwakowego (burmistrz
myślał chyba o radnym Pilipcu i jego
klubie Yacht Ster położonym obok �
przyp. red.), a ja mam dosyć noc-
nych telefonów na temat burd.

Ten temat wymaga uporządko-
wania. Od początku, gdy była pod-
pisywana pierwsza umowa na dzier-
żawę pola biwakowego został po-
pełniony błąd. Nie można było taką
działkę, jak w tej chwili jest obok,
prawie 10-arowa działka z dostępem
do jeziora została pozbawiona drogi
dojazdowej, która to droga została
wydzierżawiona razem z polem biwa-
kowym jeszcze przed naszą ka-
dencją. Ja skserowałem to na piśmie
i przekazałem do policji, bo inni użyt-
kownicy mają prawo z niej korzy-
stać, a nie mogą, bo dochodzi tutaj
do łamania prawa, o czym mówił pan
komendant. A jest to jasno zapisane
i podpisane przez strony.

Trzecia sprawa � ja pismami już w
styczniu określam, że za pół roku
przystąpię do egzekwowania zapi-
sów w umowie, co nie zostało zro-
bione. Ani jedno zadanie nie zostało

zrobione. Przychylałem się do prze-
suwania terminów realizacji tych
zadań. My bardzo często podmioty
gospodarcze, biorąc pod uwagę
naszą łaskę, łaskę... dobrze powie-
działem, łaskę samorządową czynią
bezprawiem. Dzisiaj mamy kolejny
przykład, interweniuje nadzór bu-
dowlany, bo pan Krenz zagradza pół
drogi. Jeżeli pójdzie tam decyzja
nadzoru budowlanego na usunię-
cie, znowu spotkamy się z argumen-
tacją - niszczymy podmiot gospo-
darczy. No do licha, niech ten pod-
miot chociaż też raz tego prawa prze-
strzega! I wtedy będzie to normalne,
bo ja bym chociaż proponował, żeby
była taka sytuacja, że zwraca się,
przyjechał, osoba, która inwestuje,
bo nikt mu tego nie zabrania, siadł,
powiedział � panie burmistrzu, są
takie obiektywne trudności... Po
ludzku do tematu podejść. Nie ma
podejścia żadnego...

W tym momencie w słowo
wszedł mu radny Szczechwiak.

- Panie burmistrzu, ponieważ pan
w tej sprawie w pewnym sensie jest
stroną, dlatego zwracam się do rad-
nych o podjęcie tej sprawy i jej roz-
strzygnięcie. W tej sprawie jest wie-
le niejasności, i w związku z tą drogą
i działką, z której korzysta Yacht Ster,
ponieważ ta działka stanowi jedną
całość, ona nie jest fizycznie podzie-
lona i te konflikty wynikały z tego, że
ktoś nie dopilnował tego, nie ustalo-
no warunków jak korzystać z tej dro-
gi... W związku z tym moja prośba,
abyśmy zajęli się sprawą, wysłucha-
li stron i być może uda nam się uzy-
skać takie argumenty, które przeko-
nają pana burmistrza do prolongo-
wania tej umowy.

- Nie ma dobrych terminów do
rozpatrywania tej kwestii. Dzisiaj
ona jest ewidentnie rozpatrywania
w kwestii politycznej, wyborczej.
Tak do tego podchodzę. I tak bę-
dzie wykorzystywana przeciwko
mojej osobie. To jest pewne jak
dwa razy dwa w matematyce. W
wielu wypadkach, przez te cztery
lata osoby prowadzące działal-
ność na terenie gminy dostawały
tzw. carte blanche, bo były ku temu
inne okoliczności. Nigdy nie spo-
tkałem się w ciągu tych czterech
lat, że prowadzimy (sprawy) prze-
ciwko poważnemu inwestorowi,
tylko krętaczom normalnym. - od-
powiedział mu burmistrz.

Przewodniczący przerwał dys-
kusję i poddał wniosek Szczecho-
wiaka pod głosowanie. Za tym, by
rada zajęła się sprawą wypowiedze-
nia umowy, było trzech radnych.
Wniosek Szczechowiaka poparli
Romuald Kurzątkowski i Kazimierz
Hnatkowski. Sześciu radnych było
przeciw, a trzech wstrzymało się od
głosu.

- Wiosek został odrzucony. -
oznajmił przewodniczący rady.

WNIOSKI
NARZUCAJĄCE SIĘ

Za odrzuceniem wniosku gło-
sował radny Tadeusz Pilipiec. Bio-
rąc pod uwagę, że jego klub żeglar-
ski Yacht Ster graniczy z działką
Bogumiły Jermaków i toczą oni
między sobą spór w sprawie korzy-
stania z drogi przebiegającej przez
tę działkę, głosował we własnym
interesie, czego jako radny czynić
nie powinien. Radny Pilipiec star-
tuje ponownie na radnego z tego
samego komitetu, co Zbigniew
Ptak na burmistrza. I nie wiem jak-
by się burmistrz nie odżegnywał,
można podejrzewać, że występuje
w interesie Pilipca. Tym bardziej,
że to on sam doprowadził do kon-
fliktu o drogę. Po głośnym swego
czasu konflikcie Yacht Steru z
mieszkańcami Gudowa, gdzie
dzierżawił plażę, burmistrz bez
przetargu wsadził Yacht Ster na
działkę WOPR-u, graniczącą z Jer-
makami. Od tego momentu � jak
sam powiedział - musi wysłuchi-
wać skarg i telefonów. Pani Jerma-
kow twierdzi, że Yacht Ster łamie
zasady korzystania z drogi prze-
biegającej przez jej działkę. Podaje
przykłady pobicia pracownika,
jeżdżenia motorami, quadami, w
sposób daleko odbiegający od
normalnego zachowania. Pyta - jak
w takich warunkach ma prowadzić
pole biwakowe, gdzie ludzie przy-
jeżdżają szukając ciszy i odpo-
czynku. Pan Piotr Jermaków przy-
pomina, że burmistrz wytoczył mu
sprawę sądową za artykuł i pomi-
mo, że burmistrz wygrał, nadal szu-
ka zemsty. Wypowiedzenie umo-
wy zniszczy ten podmiot gospo-
darczy. Pozostaje pytanie � kto ma
chrapkę na tę ładną działkę i czy
aby przypadkiem nie jest to radny
Tadeusz Pilipiec?

Kazimierz Rynkiewicz

TO ZEMSTA BURMISTRZA

PS. Na stronie internetowej ko-
mitetu wyborczego burmistrza Pta-
ka kandydata na radnego Tade-
usza Pilipca zachwalają słowa:
�Posiada duże doświadczenie w
pracy samorządowej. Od dwóch
kadencji jest radnym Rady Miej-
skiej w Drawsku Pomorskim.� Co
to za doświadczony samorządo-
wiec, który nie potrafi poprawnie
wypełnić oświadczenia majątko-
wego i UKS występuje o jego uka-
ranie za składanie fałszywych ze-
znań, co to za doświadczony sa-
morządowiec, który doprowadza
do wojny z mieszkańcami Gudowa,
co to za doświadczenie, które po-
zwala mu głosować we własnym
interesie?  Jeżeli tacy ludzie mogą
zostać radnymi, to każdy też może
zostać burmistrzem. Nawet Józek
spod budki z piwem. Może też so-
bie coś załatwi.
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W piątek 6 bm. o godz. 10.00 w sali
narad w Starostwie Powiatowym w
Drawsku Pom. odbędzie się sesja
Rady Powiatu Drawskiego.

To będzie jedna z ostatnich sesji w
kończącej się kadencji. Po otwarciu
przewidziano pół godziny na wolne
wnioski i oświadczenia (trybuna oby-
watelska � od godz. 10.15 do 10.45).
Jeżeli takich nie będzie, starosta przed-
stawi sprawozdanie z prac Zarządu.
Następnie radni będą mogli składać in-
terpelacje wnioski i zapytania. Spra-
wozdania z działalności komisji rady
złożą ich przewodniczący. Później roz-
pocznie się część informacyjna.

1. Działalność Powiatowego
Urzędu Pracy:

a) informacja o stanie i strukturze
bezrobocia za 8 miesięcy 2006 r.

b) sprawozdanie z realizacji projek-
tów finansowych na zadania przeciw-
działania bezrobociu.

c) sprawozdanie z realizacji �Powia-
towego programu przeciwdziałania bez-
robociu oraz łagodzenia jego skutków na
terenie powiatu drawskiego� � wnioski.

2. Informacja o kontrolach przepro-
wadzonych przez Wojewódzki Inspek-
torat Ochrony Środowiska w Szczeci-
nie - Delegaturę w Koszalinie na terenie
powiatu drawskiego w 2005 r.

3. Informacja z realizacji zadań wy-

nikających z �Powiatowego programu
zapobiegania przestępczości oraz
ochrony bezpieczeństwa obywateli
i porządku publicznego na obszarze
powiatu drawskiego� za okres od 01
stycznia do 31 sierpnia 2006 r.

4. Wybrane zagrożenia dzieci i mło-
dzieży w Powiecie Drawskim
� narkomania, przemoc, alkoholizm.

5. Informacja z analizy oświadczeń
majątkowych dokonanych przez woje-
wodę, starostę, przewodniczącego
Rady oraz Urząd Skarbowy

6. Podjęcie uchwał w sprawie :
a) Programu współpracy Powiatu

Drawskiego z organizacjami pozarzą-
dowymi w roku 2007

b) nabycia nieruchomości i rozliczenia
nakładów poniesionych na wybudowanie
hali widowiskowo � sportowej w Złocieńcu

c) przyjęcia zmian w Statucie
Związku Celowego Powiatów Woje-
wództwa Zachodniopomorskiego

d) zmieniająca uchwałę w sprawie
podziału środków PFRON na realiza-
cję zadań z rehabilitacji zawodowej i
społecznej w 2006 roku

e) wyrażenia woli utworzenia w
Drawsku Pomorskim dziennego powia-
towego domu samopomocy � ośrodka
rehabilitacyjno - kulturalnego

f) zmieniająca uchwałę w sprawie za-
akceptowania wartości jednego punktu w
złotych dla prowadzonych przez Powiat

Drawski jednostek organizacyjnych
g) wprowadzenia zakazu używania

jednostek pływających wyposażo-
nych w silniki spalinowe na jeziorze
Zarańsko w gminie Drawsko Pom.

h) wprowadzenia zakazu używania
jednostek pływających wyposażo-
nych w silniki spalinowe na jeziorach
gminy Czaplinek

i) ustalenia procedury uchwalania
budżetu Powiatu Drawskiego oraz
określenia zakresu i szczegółowości
opracowania projektu budżetu oraz

sprawozdawczości okresowej z zakre-
su realizacji budżetu

j) zmian w planie Powiatowego Fun-
duszu Gospodarki Zasobem Geode-
zyjnym i Kartograficznym na rok 2006

k) zmian planu przychodów i wy-
datków Powiatowego Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki
Wodnej na 2006 rok

l) zmian budżetu Powiatu Draw-
skiego na 2006 rok

Na koniec odpowiedzi na interpela-
cje i zapytania oraz komunikaty.

Nie ma chêtnych na kupno

Drugi przetarg
na dzia³ki przy Starogrodzkiej

(DRAWSKO POM.) Burmistrz ogłosił II przetarg ustny nieograni-
czony  na sprzedaż dwóch działek niezabudowanych, położonych przy
ul. Starogrodzkiej w Drawsku Pom. Teren przeznaczony jest pod dzia-
łalność produkcyjno-usługową.

Jedna działka ma pow. 0,6821 ha; cena wywoławcza � 52 tys. zł; druga
- 0,8632 ha, cena wywoławcza � 69 tys. zł. Przetarg odbędzie się w siedzibie
Urzędu Miasta i Gminy w Drawsku Pomorskim 23 listopada br. o godz 12.00
w pokoju nr 304 przy ul. Sikorskiego 41. Warunkiem przystąpienia do prze-
targu jest wpłacenie wadium w wysokości 10.000 zł z podaniem numeru
działki na dowodzie wpłaty najpóźniej 20 listopada br. Do ceny osiągniętej
w przetargu doliczony będzie podatek vat.                                                (r)

D³uga sesja Rady PD³uga sesja Rady PD³uga sesja Rady PD³uga sesja Rady PD³uga sesja Rady Powiatuowiatuowiatuowiatuowiatu
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Od dłuższego czasu noszę się z za-
miarem napisania do Was listu z prośbą
o przyjrzenie się pewnemu tematowi
nieco bliżej. Czytam wasze pismo regu-
larnie i stwierdzam, że stosunkowo
istotnym zagadnieniem jest dla was ja-
kość dróg i chodników w naszym ma-
lowniczym regionie. Jeśli tak jest, to
chciałbym zwrócić Waszą uwagę na ten
problem na terenie gminy i w samym
Wierzchowie. To, w jakim stanie są tu
chodniki, to po prostu groza! Betonowe
chodniki są w tragicznym stanie, popę-
kane i powybijane stwarzają zagrożenie
dla chodzących. Próba naprawienia ich
czarną mazią asfaltową wypadła kiep-
sko. Są tak nierówne, że chcąc przejechać
wózkiem z dzieckiem po tym chodniku
należy uważać, aby dziecko nam nie
wypadło z wózka!!! Drzewa rosnące w
chodnikach powypychały płytki tak, że
utworzyły się 45-cio stopniowe prze-
chyły. Co będzie jak przyjdzie zima i
chodniki, skądinąd raczej nie odśnieża-
ne, pokryją się śniegiem??? Odrębnym
tematem są przejścia dla pieszych. O
nich też można by wiele pisać. Jak są
oznakowane? - brakuje np. znaków in-
formujących o przejściu, dokąd pro-
wadzą? - jedno z przejść prowadzi bez-
pośrednio na drogę wyjazdową z osiedla
na ewentualne czołowe spotkanie z sa-
mochodem, inne, przy MGOPS, pro-
wadzi donikąd, na kolejnym trzeba
wchodzić w piach z jezdni itd. Jakie
wysokie są krawężniki na przejściach, a
jakie powinny być? - zgodnie z normą
zejścia na przejście dla pieszych nie
powinno być wyższe niż 6cm, a tu są
24cm!, osoby starsze lub niepełno-
sprawne po prostu maj ą problem z
przejściem w wyznaczonym miejscu.

Centrum miejscowości (okolice ko-
ścioła i sklepów) nie posiada chodników

w ogóle!!! Po opadach deszczu lub w
trakcie wiosennych roztopów błocko jest
niemiłosierne. Tragedia! Nie można
przejść, bo się grzęźnie w błocie. Przed
budynkiem Urzędu Gminy stanął po-
mnik - obelisk upamiętniający honoro-
wych dawców krwi, zacne, ale wykona-
nie jest żenujące! Tłuczeń wysypywano
za komuny na polnych drogach, a nie w
tak eksponowanym miejscu! Gmina za-
prasza gości z Niemiec z zaprzyjaźnionej
gminy, uważam, że wstyd jest taki niepo-
rządek i brak organizacji pokazywać. Na
parking przy urzędzie niedługo będzie
można wjechać tylko traktorem, bo sa-
mochód osobowy będzie można uszko-
dzić o nierówne płyty.

Niestety w miejscowościach należą-
cych do gminy Wierzchowe jest tak samo.
Wszędzie jest bród i nieporządek. Chwa-
sty wyrastają z rynsztoków powyżej
kolan. Pomimo tego, że istnieje Zakład
Gospodarki Komunalnej, ani w Wierz-
chowie, ani w pozostałych miejscowo-
ściach nie można uświadczyć kosza na
śmieci, dzieci idąc do szkoły i ze szkoły
papierki i woreczki po kanapkach wy-
rzucają na ten nierówny chodnik.

Idealnym przykładem braku per-
spektywicznego spojrzenia na gminę jest
opisany los wiejskiej świetlicy w Osieku,
tak samo jest w pozostałych wioskach.
Dlaczego inne gminy potrafią ładnie urzą-
dzić wiejskie świetlice? Tak więc te dwa
zdjęcia, które zamieściliście w Waszym
Tygodniku, to tylko wierzchołek góry.
Serdecznie proszę żebyście zajęli się tą
sprawą, a może coś dzięki Wam uda się
zrobić, żeby Wierzchowo i cała gmina nie
straszyła osób, które muszą przez nią
przejechać. Może trochę mniej będzie
wstyd, jak za rok przyjadą goście z Nie-
miec, bo przynajmniej będzie czyściej.

Pozdrawiam Wasz Stały Czytelnik

Na dzień dzisiejszy to jest gorzej
niż w socjalizmie. Ponieważ jeśli ktoś
coś może, to tylko naczelnik, bur-
mistrz czy inny hegemon, kierownik to
może tyle samo, co podległy mu pra-
cownik � kancelista. Trudno przekazać
nowe myślenie ludziom, których umy-
sły były prane, niewolone przez dzie-
sięciolecia. Sekretarze byli specjali-
stycznie edukowani, nie zawsze my-
śleli, ale zawsze rozkazywali � to uza-
leżnienie pozostało i trudno się z niego
wyzwolić do dnia dzisiejszego. Nam
egzystującym w �Czerwonym Draw-
skim Zagłębiu� o tyleż trudniej, że z
każdej strony jesteśmy przekonywa-
ni, że winniśmy słuchać swoich niegdy-
siejszych oprawców. To uzależnienie
przekłada się na sposób działania urzę-
dów, a co za tym idzie � urzędników.
Zniewolony przez swojego zwierzch-
nika urzędnik jest jak zawsze w takich
sytuacjach po prostu spolegliwym
wyrobnikiem, który poza wykonywa-
niem poleceń nie stara się wnosić swo-
jego myślenia do urzędu. Dochodzi do
paradoksów typu:

- upomnienie za brak opłaty za psa
podpisuje burmistrz � dlaczego? a
prawdopodobnie dlatego, że należy
wiedzieć wszystko o wszystkich, bo
nawet taki drobny hak, haczyk może się
przydać. Ewidentnie widać partyjną
(PZPR-owską) szkołę myślenia i zarzą-
dzania masami (tak byliśmy określani
my � normalni ludzie spoza aparatu).

Przez całą kadencję nie zrobiono
nic w sprawie walki z bezrobociem, co
powinno być priorytetem, ale akurat

ci ludzie nie byli tym zainteresowa-
ni. Nawet na jednej sesji padło
stwierdzenie, że urząd miasta i gmi-
ny nie jest do tego powołany. Tyle
tytułem wstępu, a teraz do meritum
zagadnienia. Miernikiem sukcesu
władzy w naszej rzeczywistości
winno być pozyskanie lub ubytek
miejsc pracy � u nas ubytek, a nie
ilość fontann na 1mkw. Czystość i
schludność miasta winno być jed-
nym z kolejnych kryteriów, ale nie
głównym. Cóż nam z tego, że może-
my siedzieć na wypielęgnowanych
skwerach przy bulgocących fontan-
nach jeżeli nadal panuje  37% bezro-
bocie, że mieszkamy nadal w walą-
cych się ruderach, że dzieci wy-
jeżdżają za chlebem, że trudno kupić
dzieciom odzież, książki do szkoły i
niedługo zarobki i zasiłki ulegną
zrównaniu. Zamiast podjąć usilne
starania o włączenie nas do jakiegoś
już istniejącego Obszaru Uprzywile-
jowanego Gospodarczo lub wespół z
ościennymi powiatami - gdzie rów-
nież panuje strukturalne bezrobocie �
starać się o stworzenie swojego
�OUG� � to łatwiej budować fontan-
ny, które nie wniosły jak dotąd nic,
aby ulżyć w biedzie. Chcę pokazać,
że sprawność i kompetencje działa-
nia całej machiny urzędniczej jest
uzależniona od hegemona. Jeżeli pa-
nuje zamordyzm, to i podlegli pra-
cownicy starają się zadowolić
zwierzchnika i stosują blokady i ole-
wanie - niewygodnych dla hegemona
- petentów, niezależnie od zasadno-
ści ich problemów. Wnioski � urząd,
jaki by on nie był, winien dać możli-
wość realizowania nie tylko przepi-
sów, ale również możliwości i poka-
zywanie kompetencji pracowników
w zakresie realizowanych zadań. Jest
to ściśle związane z wykształceniem
pracowników, a to jest przecież coraz
wyższe. Kierownicy i podlegli im
pracownicy winni mieć możliwość
podejmowania decyzji w zakresie
swoich kompetencji i niech to będzie
kryterium przydatności. Wiąże się to
z odpowiedzialnością imienną wobec
podejmowanych decyzji, ale daje sa-
tysfakcję i dumę z zajmowanego sta-
nowiska. Spowoduje to odpowie-
dzialność imienną, a to winno spowo-
dować spadek korupcji � spotkanie
odbywa się na oczach wszystkich.
Chcemy to powiązać z przestawie-
niem strukturalnym urzędów. Winna
być jedna sala podawcza, gdzie są
obsługiwani petenci, a obsługujący
urzędnik po wysłuchaniu zaintere-
sowanego musi sam nadać bieg spra-
wie, bez konieczności przebycia
�ścieżki zdrowia� przez interesanta
w celu załatwienia sprawy.

Proste ale i skuteczne - chcecie
sprawdzić, wybierajcie.

mgr Rajmund Jurewicz,
Powiatowe Koło

Prawo i Sprawiedliwość

Zanim odpowiem na pytanie inte-
resujące mojego rozmówcę, winien je-
stem Szanownym Czytelnikom wy-
tłumaczenie, skąd to trochę tajemni-
cze X. W ubiegły piątek, po opubliko-
waniu w Tygodniku artykułu mojego
autorstwa zatytułowanego �Czy
Centralne Biuro Antykorupcyjne za-
wita do Złocieńca�, podszedł do mnie
pewien szanowny mieszkaniec Zło-
cieńca, zresztą mój dobry znajomy,
który �na gorąco� chciał przedysku-
tować z autorem zawarte w artykule
stwierdzenia. Mój znajomy, w sumie
doświadczony samorządowiec, z jed-
nej strony zelektryzowany był tym
co przeczytał i pogratulował mi zaję-
cia się tematem, ale z drugiej strony
zastanawiał się, czy nie wyolbrzy-
miam niektórych faktów, a przemil-
czam inne. Jego zdaniem są zdarzenia
ważniejsze i bardziej bulwersujące
Złocienian, które powinienem opisać,
aby, cyt. �Burmistrz wiedział, co lu-
dzie myślą i co wiedzą o nim�. Gdy po-
wiedziałem, aby sam napisał o tym do
prasy lub ewentualnie ja napiszę, ale
podam jego nazwisko jako źródło in-

formacji, mój znajomy pożegnał się
szybko sugerując mi jednocześnie, że ja
zrobię to lepiej, a on i jego znajomi wy-
powiedzą się na ten temat w wyborach.
Ponieważ takich osób jak on jest wiele,
chciałem złożyć następujące oświadcze-
nie, aby uciąć ewentualne spekulacje na
tematy opisane w artykule.

1. Podane w artykule przykłady to
tylko niektóre z szeregu zdarzeń i fak-
tów, które są mi znane i zaznaczam od
razu, że nie są to przykłady mimo
wszystko najbardziej bulwersujące.

2. Znając mnie szanowny kolego
powinieneś wiedzieć, że nigdy nie publi-
kuję ani też nie wypowiadam się na jaki-
kolwiek temat, jeżeli nie znam faktów,
które mogę poprzeć konkretnymi dowo-
dami i materiałami. W wojsku nauczono
mnie, że jeżeli podejmuje się  walkę i chce
się osiągnąć sukces, trzeba opierać się na
solidnych podstawach. Ryzyko w ta-
kich sytuacjach jest wykluczone.

3. Nie jestem duchem, abym po-
siadał wiedzę na wszelkie tematy zwią-
zane z działalnością (tą zakulisową)
ludzi władzy w Gminie, ale okazuje się,
że są osoby, które dostarczyły mi takich

informacji. Są wśród nich osoby, po
których nigdy nie spodziewałbym się,
że poinformują akurat mnie o pew-
nych zdarzeniach, a ich prawdziwość
poprą fotografiami, a nawet dokumen-
tami. Plotek typu �jedna pani drugiej
pani� nie przyjmuję do wiadomości.

Osób, które podobno znają jakieś
intrygujące fakty i które rozmawiają na
ten temat ukradkiem i �po kątach� jest
sporo, ale gdy można i należy wypo-
wiedzieć się na ten temat jawnie, znaj-
dują całe mnóstwo powodów, aby tego
nie zrobić, a jeszcze lepiej, aby zrobił
to ktoś inny. Jeżeli szanowny kolego
nie identyfikujesz się z tym gronem, to
powiedz publicznie co wiesz lub nie
mów nic, jeśli to tylko plotki.

Na zakończenie mam radę dla
pana Burmistrza, niech pan dobrze
zastanowi się nad gronem osób, które
pana otaczają, które kadzą i wychwa-
lają pana na wszelkie sposoby i przy
każdej sytuacji, bo może się to za-
kończyć tak, jak przyjaźń Juliusza
Cezara i Brutusa.

Marek Skotnicki,
radny Rady Powiatu
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Drukujemy ulotki wyborcze - £obez ul S³owackiego 6, tel. 091 39 73 730

Po Zje�dzie na pó³wiecze Szko³y Podstawowej nr 2 w Z³ocieñcu

REYMONTÓWKA
DZIÊKUJE

(ZŁOCIENIEC). Wspominany
do dzisiaj zjazd z okazji 50 -lecia Rey-
montówki w Złocieńcu w Tygodni-
ku kończymy podziękowaniami
Dyrekcji Szkoły, Grona Pedago-
gicznego i Uczniów - skierowany-
mi do niżej wymienionych Osób.
W Podziękowaniu prze-
czytaliśmy:

- Serdecznie
dziękujemy za zrozu-
mienie naszych po-
trzeb i wsparcie finan-
sowe oraz pomoc w
o r g a n i z a c j i
u r o c z y s t o ś c i
upamiętniają-
cej 50 � lecie
Szkoły Podsta-
wowej nr 2
W ł a d y s ł a w a
Stanisława Reymonta w Złocieńcu,
która odbyła się 16 września 2006
roku. -

1. Waldemar Włodarczyk, bur-
mistrz Miasta i Gminy Złocieniec. 2.
Piotr Antończak, wiceburmistrz
Miasta i Gminy Złocieniec. 3. Roman
Beńko, właściciel Zakładu Produk-
cyjno � Handlowego w Złocieńcu. 4.
Leszek Czubiński � dyrektor Euro-
pejskiego Centrum Edukacyjnego w
Drawsku Pomorskim. 5. Jarosław Ki-
lian, właściciel firmy Flow � Tech-
nics w Złocieńcu. 6. Józef i Jarosław
Cieślikowie � właściciele firmy Eko �
Bet w Złocieńcu. 7. Anna i Paweł
Chojnaccy � właściciele pracowni
snycerskiej U Pawła w Wierzchowie.
8. Jan Łowkiewicz � prezes Zakładu
Wodociągów i Kanalizacji w Zło-
cieńcu. 9. Henryk Strzelczak, ulica

Czaplinecka, Złocieniec. 10. Urszula
Ptak, Przewodnicząca Rady

Miasta w Złocieńcu. 11. Sta-
nisław Cybula � Starosta
Powiatu Drawskiego. 12. Ja-
cek Kozłowski � dyrektor

Zespołu Szkół Ponad-
gimnazjalnych w

Złocieńcu. 13.
Czesław, Jacek i
Joanna Toczko
� właściciele
Piekarni w Zło-

cieńcu. 14.
Joanna i
I r e n e u s z
Kornaś �
właścicie-
le hurtow-
ni nabiało-
wej IZO w

Złocieńcu. 15. Andrzej Smoliński �
właściciel Pracowni Galanterii z
Drewna w Złocieńcu. 16. Andrzej
Ptak � właściciel sklepu papiernicze-
go w Złocieńcu. 17. Grażyna i Marek
Podstawscy, Złocieniec. 18. Włady-
sław Błażejewicz � prezes Zakładu
Usług Komunalnych w Złocieńcu.
19. Zbigniew Januszewski � kie-
rownik Zakładu Usług Komunal-
nych w Złocieńcu. 20. Ryszard Gu-
towicz, artysta malarz, Złocieniec.
21. Dorota Szachewicz, Złocieniec.
22. Jerzy Łapuć, Złocieniec. 23.
Małgorzata Chromińska, Złocie-
niec. 24. Danuta Szmidt, Złocieniec.
25. Edward Turowski, Złocieniec.
26. Cezary Kwaśniewski, Złocie-
niec.

DYREKCJA SZKOŁY, GRONO
PEDAGOGICZNE I UCZNIOWIE

(ZŁOCIENIEC)  Burmistrz Wal-
demar Włodarczyk poinformował, że
budynek dworca PKP w Złocieńcu zo-
stał przez kolej zaliczony do ósemki
takich budynków w zachodniopomor-
skim, wobec których kolejarze mają
plany rewitalizacyjne. To wiadomość
radosna, gdyż jest szansa na to, że ko-
lejowa dzielnica Złocieńca przestanie
chylić się ku upadkowi, w takim tempie,
jak to jest dotychczas. O postępach w
wykonywaniu tego zamierzenia bę-
dziemy informować.

Obecnie na dworcu jest już gotowa do
użytku, po odmalowaniu, poczekalnia
dla podróżnych. Jest nieco mniejsza od
poprzedniej po wyłączeniu kilku po-
mieszczeń. Przed dworcem jest już goto-
wy szeroki chodnik z polbruku. Do tej
pory nie informowaliśmy o tym, że w

miejscu na przeciwko sklepu z artykuła-
mi BHP kończą się prace nad przygoto-
waniem tego terenu także dla podróż-
nych. Ławki, klomb kwiatów, itd. Tu też
przy pogodzie będzie można poczekać na
autobus. Zakończono już budowę chod-
nika okalającego przyszły plac manewro-
wy wozów PKS � u. Już teraz widać, że
zmiany na dworcu i w jego bezpośrednim
otoczeniu były dobrze pomyślane. Teraz
przyjdzie czekać na rewitalizację budyn-
ku, a to piękna i wiekowa budowla. Jak
może wyglądać po tych zabiegach, niech
odpowie zdjęcie byłego przedszkola
PKP, a teraz istnego Pałacu, siedziby
dyrekcji Parku Krajobrazowego.

Na dworcu PKP będą dwie kasy �
PKP i PKS. Przeprowadzka PKS � u na
dworzec PKP już wkrótce. To niezwykle
istotne zmiany w miasteczku.                            (nt)

Dworzec PKP ma byæ poddany rewitalizacji

KOÑCZY SIÊ REMONT
DWORCA PKP
I TERENÓW WOKÓ£

Kabel pod napiêciem niemal¿e na mo�cie

TARGOWISKO W RUINIE,
OP£ATY WE MGLE

(ZŁOCIENIEC) Pewnym już jest,
że garaże przy targowisku miejskim
otrzymają oświetlenie. Dobrze było-
by już też pomyśleć o tym, by samo
targowisko też jakoś ucywilizować.
Wzorem Drawska Pomorskiego lub
Czaplinka. Zbudować prawdziwe par-

kingi, wyremontować drogę wzdłuż
Wąsawy, załatać dziury przy mostku.
Z jednej z takich dziur wystaje kabel
chyba nawet z niemałym napięciem. I
w takim to stanie złocienieckiemu tar-
gowisku mija kolejny roczek. No, a
gdzież opłaty z tego targowiska?      (tn)
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Redakcja: Drawsko Pom., Plac Gdañski 3 - I piêtro, tel. 091 39 73 730

! Sprzedam dom w Łobzie (najchęt-
niej zamienię na mniejszy) o pow.
180 mkw na działce 600mkw, po 4
pokoje z kuchnią na piętrze i na par-
terze, szklarnia, wiata, garaż. Tel.
091 397 45 06

!"Sprzedam 1/2 domu (piętro) w
Węgorzynie - pow. 87 mkw. Tel.
0509 713 067.

!"Sprzedam działkę budowlaną
o powierzchni 796 mkw. w Re-
sku przy ul. Sucharskiego. Tel.
091 395 17 45, 602 608 410.!"Pożyczę pięniądze 1000,00 zł na rok,

rata 34,00 zł tygodnoiwo. Tel. 667 350
103

!"Projekty budowlane, kosztorysy,
nadzory, iwentaryzacje. Tel. 888
412 931.

!" Wszelkie prace remontowe
(szczególnie stolarskie). Tanio i fa-
chowo wykonam. Nowogard tel.
0913922783 po 18.

!"Wykonujemy profesjonalne stro-
ny internetowe na zamówienie tel.
0605 522 340.

!"Sprzedam kawalerkę 30 mkw. w
Drawsku Pom. Tel. 665 730 934.

!"Sprzedam mieszkanie w Draw-
sku Pom. o wysokim standardzie,
75 mkw. parter. Tel. 696 079 385.

MIESZKANIA

NIERUCHOMO�CI

MOTORYZACJA

!" Sprzedam Nissan Micra rok
1987, poj 1,0, benzyna - gaz, szyber-
dach, progi - korozja, 6 litrów gazu
na 100 km. Cena 1700 zł przegląd
i OC do II.07r. 604 214 103.

NAUKA
!"Szkoła kosmetyczna �AKADEMIE
PRENIER� w Stargardzie Szczeciń-
skim ogłasza nabór do klas pierw-
szych. Zapisy przez szkołę w Szcze-
cinie. Tel. 091 421 29 60.

! Zamienię mieszkanie własnościowe
bezczynszowe 63 mkw w budynku 4 ro-
dzinnym, wysoki parter garaż własnościo-
wy na domek do remontu, ewentualnie
kupię domek do 120 000zł. tel. 091 397 34
97, 601 065 102

!"Sprzedam mieszkanie 3 pokojowe (68
mkw), bezczynszowe, wysoki standard
+  garaż  37mkw + działka 7a , 4 km od
Łobza lub zamiana na centrum Łobza. tel.
091 397 62 95, 887 256 755

!"Firma Rivaal w Łobzie poszukuje
mieszkania lub domu do wynajęcia. Tel.
091 397 62 21

!"Sprzedam mieszkanie w Węgo-
rzynie 64,6 mkw., 3 pokoje, własno-
ściowe. Tel. 501 281 477.

!"Sprzedam mieszkanie 3 pokojo-
we - 68 mkw. bezczynszowe po ge-
neralnym remoncie z dużym gara-
żem i działką 7 arów, 4 km za Łobzem
lub zamienię na mniejsze w cen-
trum Łobza. Tel. 091 397 62 95.

!"Sprzedam mieszkanie w Łobzie
57 mkw., 3 pokoje, własnościowe,
ogrzewanie gazowe, podwyższony
standard. Cena do uzgodnienia.
Tel. 602 252 730.

US£UGI

!"Kompleksowe usługi BHP w za-
kładach. Tel. 0601 870 798.

!"Kupię w Złocieńcu lokal na po-
mieszczenia biurowe. Tel. 094 367
39 15, 094 367 10 91, 604 968 877.

!"Opel Cadet Kombi rocznik 1991,
po kapitalnym remoncie, 5-drzwio-
wy, stan dobry - tanio sprzedam
(091) 384 31 44

!  Sprzedam bar przy dworcu PKS.
Tel. 501 414 741

!  Centrum Płot - wynajmę lokal
przygotowany pod salon fryzjerski i
kosmetyczny itp. Tel. 0602 430 381
lub 0668 163 383.

!"Kupię domek lub 1/2 domku w
Gryficach lub okolicach (091)
384 31 44.

INNE

!"Szeroka oferta worków foliowych
i reklamówek - niskie ceny - produ-
cent, dowóz na telefon, idywidualne
zamówienia. Tel. 0601 155 493.

!"Kempingi, przyczepy, domki
holenderskie - tanio. Tel. 0663
493 065.

US£UGI

!" Videofilmowanie. Tel. 0605
732 267.

!"Sprzedam mieszkanie 4 - pok. w
budynku 3 rodzinnym bez czynszu,
osobne wejście, parter, garaż, wol-
nost., media (osobne), cena do
uzgodnienia. Tel. 091 384 28 73

!"Sprzedam mieszkanie na wsi 72
mkw.+0,5 ha działki, piwnica 23
mkw. tel. 603 262 524.

PRACA

! Firma Rivaal Sp. z o. o.
Łobez poszukuje kandydata/
tki na stanowisko - księgowy,
oferujemy pracę  na 1/2 etatu
lub umowę zlecenie, pracow-
nik biurowy z dobrą znajomo-
ścią języka niemieckiego tel.
091 397 62 21

MIESZKANIA

Dajesz og³oszenie do
jednej gazety

a uka¿e siê w trzech
w tej samej cenie !!!

To niedrogo.

NIERUCHOMO�CI
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OLIMP POP£YN¥£ TYM
RAZEM W �WIERCZYNIE

Drzewiarz �wierczyna � Olimp Z³ocieniec 2:1 (1:1).
Drzewiarz Świerczyna: Dariusz Jacyk � Andrzej Laskowski, Andrzej Mikulski, Paweł Simiński, Remigiusz Jacyk

(kpt.), Jarosław Simiński,  Bartłomiej Simiński, Wojciech Kosiorek, Robert Adamowicz, Krzysztof Wójcik, Paweł Borow-
czyk, Zbigniew Mirek, Dariusz Gryglewicz, Radosław Simiński (ż.k).

Olimp Złocieniec: Michał Liszko -Tomasz Kuś, Piotr Szyszkowski, Paweł Czermanowicz (ż.k.), Paweł Rzepecki,
Piotr Olechowski, Michał Osipiak, Mariusz Wojciechowski (Grzegorz Woroniecki 80�), Robert Ciesiński, Tomasz Dusza,
Krzysztof Leoniewski (Paweł Bielak 75�).

W walce o tracony prestiż

Po przegranym prestiżowym poje-
dynku w Złocieńcu z Lechem Czaplinek,
złocieniecki Olimp w Świerczynie wy-
stąpił w trudnej roli, bo musiał zawalczyć
o jakby tracony prestiż. Występ na bo-
isku w środku lasu kompletnie się nie po-
wiódł. Złocienianie zawiedli. Przegrali 1:2

ustępując Drzewiarzowi niemalże w każ-
dym elemencie piłkarskiej sztuki. Niektó-
re zagrywki � podania na kilka metrów tak
zwaną podniesioną piłką, uporczywe
unikanie gry po ziemi, parcie środkiem
boiska, kompletny brak umiejętności
wymiany choćby trzech celnych podań �
to mankamenty w grze biało � zielonych,
które można nazwać właśnie �futbolem
wiejskim�, a wydawałoby się, że to okre-
ślenie przynależy  Drzewiarzowi.

Piłkarze ze Świerczyny, także pod
względem ambicji i zaangażowania w grę,
na głowę bili złocienian. Olimp wykazał
ogromne braki w wyszkoleniu technicz-
nym, w zgraniu zespołu. O jakiejkolwiek
taktyce nie sposób nawet wspominać.
Drzewiarz wygrał zasłużenie, do tego
zdobywając zwycięską bramkę po pora-
żającym błędzie Michała Liszko, który
w kilku innych sytuacjach wybronił
partnerów z o wiele większej porażki.

Pomocnik z brzuszkiem
ogrywał pomoc Olimpu

W Drzewiarzu grę prowadził pan z
bardzo wyraźnie zarysowanym
brzuszkiem, oznaczony ósemką � kapi-
tan zespołu, Remigiusz Jacyk. To on w
drugiej połowie, z lewej strony, strza-
łem z odległości dobrze więcej od dwu-

dziestu metrów, tak zasko-
czył Liszkę, że ten puścił
bramkę w języku młodzie-
żowym zwaną farfoclem. Na
lewym skrzydle u gospoda-
rzy grał Radosław Simiński,
często w prosty sposób
uciekający Rzepeckiemu.
Ale największym zagroże-
niem dla złocienian był bez-
spornie najlepszy zawodnik
spotkania, Bartłomiej Simiń-
ski, który wielokrotnie, jak
nie dryblingami, to na dużej
szybkości często wręcz w
kabaretowy sposób ogrywał
Tomasza Kusia i środko-
wych obrońców, wychodząc

nawet na pozycje sam na sam z Liszko,
z których ten wychodził obronną ręką.
To na B. Simińskim kompletnie niepo-
trzebny faul, wręcz głupi, został odgwiz-
dany na karnego, a karny za-
mieniony na bramkę. Z kar-
nego doszło do wyrówna-
nia, gdyż pierwszą bram-
kę strzelił Olimp, po do-
bitce strzału w poprzecz-
kę T. Duszy. Dobijał piłkę
Piotr Olechowski. W dru-
giej połowie Drzewiarz
też miał poprzeczkę.

Policja na wydarzenia
nieprzewidywalne

Ze Złocieńca do
Świerczyny przyjechała
grupka bardzo dobrze
zorganizowanych kibi-

ców. Doping dla biało � zielonych był
mocniejszy niż w Złocieńcu podczas
meczu z Lechem. W drugiej połowie
spotkania na stadionie pojawiła się
grupka kilku policjantów z psem.
Ten manewr najpewniej zapobiegł
wydarzeniom tak zwanym nieprze-
widywalnym.

Najbardziej kuriozalną sytuacją
była interwencja Michała Liszko,
gdy, po nie do końca udanej interwen-
cji, uratował drużynę przed stratą
bramki piłkę w pobliżu linii bramko-
wej wybijając nożycami.

Mimo wszystko mecz mógł się
podobać, ale to za przyczyną Drze-
wiarza. Prosty, skuteczny wiejski
futbol, niezwykle ambitni piłkarze, i
to wystarczyło do pokonania do nie-
dawna jeszcze kandydata do awansu
do czwartej ligi, a dzisiaj już siedem
punktów za liderem.

Przypomnijmy, że Olimp od lat
jeszcze nigdy właściwie w żadnej lidze
nie liderował rozgrywkom. Obecnie
jego juniorskie drużyny są na ostatnim
miejscu w swoich ligach. Przyczyny
takiego stanu rzeczy są proste do okre-
ślenia. W Złociencu bardzo trudne do
zakomunikowania. Tadeusz Nosel

DRAWA DRAWSKO POMOR-
SKIE � PIONIER 95 BORNE SULI-
NOW0 2:0, Błonie Barwice � Lech
Czaplinek 0:3, Orzeł Wałcz � Pogoń
Połczyn Zdrój 1:0, Drzewiarz Świer-
czyna � Olimp Złocieniec 2:1, Głaz
Tychowo � Darzbór II Szczecinek  6:0,
LZS Karsibór � Orzeł Łubowo 0:1,
Calissia Kalisz Pomorski � Zawisza
Grzmiąca (mecz przerwany w drugiej
połowie przy stanie 1:1), Spójnia Świ-
dwin � Pomorzanin Sławoborze 1:2.

TABELA
1. DRAWA 10   28 36-4
2.  Lech 10   23  32:6
3. Orzeł Wałcz 10  23 25:10
4. Olimp 10  21  27:11
5. Głaz 10  16 34:20
6. Pogoń 10  14 14:17
7.  Pomorzanin   9  13 19:15
8. Drzewiarz 10  13  21:26
9. Darzbór II 12  12  11:25
10.  LZS Karsibór 11    11     1 6:20
11.  Orzeł Łubowo 10  10 11:29
12.  Błonie 10     9 16:23
13.  Pionier 95 10     9 11:22
14.  Zawisza   9     8 13:21
15.  Calissia   9     8 12:23
16. Spójnia 10     4 11:39

LIGA OKRÊGOWA
Grupa �Po³udnie�

10. kolejka

Juniorzy m³odsi
10. kolejka

Stal � Lech 5:0, Wielim � Energe-
tyk 1:2, Police � Orzeł 1:1, SALOS �
Błękitni 2:0, Flota � Bałtyk 4:1, Piast
� Darzbór 6:0, Żaki � Arkonia 0:5.

TABELA
1. SALOS 10 30
2. Stal 10 27
3. Energetyk 10 25
4. Arkonia 10 23
5. Pogoń 9 21
6. Wielim 10 18
7. Police 10 17
8. Błękitni 10 15
9. Piast 10 12
10.  Flota 10 10
11.  Darzbór 10 9
12.  Lech 10 8
13.  Bałtyk 10 7
14.  Orzeł 10 6
15.  Żaki 10 3
16.  OLIMP 9 0

Mecz Olimpu z Pogonią przeło-
żony na inny termin, Stal � Lech 9:0,
Wielim � Energetyk 1:4, Police �
Orzeł 2:2, SALOS � Błękitni 1:2,
Flota � Bałtyk 3:3, Piast � Darzbór
3:1, Żaki � Arkonia 3:2.

TABELA
1. Energetyk 10 28
2. Stal 10 25
3. Piast 10 22
4. Police 10 19
5. Orzeł 10 17
6. Błękitni 10 16
7. Pogoń   9 15
8. Bałtyk 10 15
9. Arkonia 10 13
10.  SALOS 10 13
11.  Flota 10 10
12.  Żaki 10 9
13.  Darzbór 10 9
14.  Lech 10 7
15.  Wielim 10 6
16.  OLIMP   9 4

WOJEWÓDZKA LIGA JUNIORÓW
Juniorzy starsi
10. kolejka
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MERYTORYCZNIE O SPORCIE  (cz. XXXVII)

KLUB (cz. 5)Otrzymałem odpowiedz od
Pana Burmistrza, z której jedno-
znacznie wynikało, że w UKS
�Szkwał� nie prowadzono doku-
mentacji stwierdzającej obrót fun-
duszami klubowymi. Większość
tych funduszy to dotacje Urzędu
Miasta i Gminy. �Pani Prezes umo-
tywowała taki sposób rozliczeń
tym, że w 2001 roku członkowie
Klubu mieli do siebie wzajemne za-
ufanie, dlatego nie stosowano kwi-
towania wielokrotnie otrzymywa-
nych zaliczek i przedpłat dotyczą-
cych działalności operacyjnej klu-
bu.� I teraz wypada wspomnieć
jeszcze jeden cytat z pisma Pana
Burmistrza z 24.03.2006. �W 2003
roku Komisja Rewizyjna Rady
Miejskiej w Złocieńcu przeprowa-
dziła kontrolę między innymi UKS
�Szkwał� przy Szkole Podstawo-
wej Nr 1 w Złocieńcu. Kontrola do-
tyczyła wykorzystania dotacji bu-
dżetowej na działalność klubu w
okresie 01.01.2003 do 30.09.2003 r.
Komisja stwierdziła w protokole,
że przedstawiona dokumentacja fi-
nansowa prowadzona jest zgodnie
z przepisami finansowymi i resor-
towymi oraz umową zawartą po-
między gminą, a UKS �Szkwał� w
Złocieńcu.� Powróćmy do pisma
Pana Burmistrza z dnia 27.06.2006
r. �Pani Anna Kamińska stwierdzi-
ła, że zwróciła kwotę 1.000,00 zł...
Przyznała, że nie posiada jednak do-
kumentu potwierdzającego, że
otrzymał Pan zwrot wniesionej za-
liczki w wysokości 1.000,00 zło-
tych. Pani Prezes umotywowała
taki sposób rozliczeń tym, że w
2001 roku członkowie Klubu mieli
do siebie wzajemne zaufanie, dla-
tego nie stosowano kwitowania
wielokrotnie otrzymywanych za-
liczek i przedpłat dotyczących
działalności operacyjnej klubu.�

I dalej czytamy: �Niemniej jed-
nak Pani Anna Kamińska została
pouczona o konieczności kwito-
wania wszelkich wpłat i wypłat
gotówkowych, w tym rozliczeń
pomiędzy członkami Klubu. Wo-
bec złożonych wyjaśnień i przed-
łożonej dokumentacji finansowej z
tamtego okresu przez Panią Prezes
Klubu uważam rozliczenie wydat-
ków w ramach dotacji z budżetu
gminy Złocieniec za prawidłowe.�

Po pierwsze: jaka dokumenta-
cja? Skoro sama Prezes dokonuje po-
kwitowań kwot wydanych, na co
jednoznacznie wskazują zapisy na
rachunku z 15.07.2001 roku.

Po drugie: po co pouczać o ko-
nieczności kwitowania? Skoro sza-
nowna Komisja Rewizyjna nie
stwierdziła nieprawidłowości. Sko-
ro Pan Burmistrz uznał prowadze-
nie dokumentacji za prawidłowe.
Skoro wszystko dobrze, to może
pokazać dokumentację finansową
UKS z tamtego okresu jako materiał
poglądowy do szkoleń dla innych
stowarzyszeń.

Po trzecie: po raz kolejny chciał-
bym przypomnieć. Nie rozmawia-
my o prywatnych pieniądzach.
Cały czas jest to dyskusja o pienią-
dzach podatników gminy Złocie-

niec i w tym miejscu chciałbym
podkreślić, że mają oni prawo
wiedzieć w jaki sposób Urząd
Miasta i Gminy nadzoruje prawi-
dłowość ich wydawania.

Po czwarte: ciekawe, jakie to
przepisy finansowe i resortowe
pozwalają na wypłacanie pie-
niędzy z kasy bez pokwitowa-
nia? Ale być może dla szanow-
nej Komisji Rewizyjnej takowe
stworzono. Od dzisiaj Pani ka-
sjerka w Urzędzie Miasta i Gmi-
ny w Złocieńcu będzie sama
kwitowała swoje wypłaty, a
później przedstawi wyjaśnienia
i nieistniejącą dokumentację i na
tej podstawie zostaną rozliczo-
ne wydatki.

Po piąte: ciekawe, jakie zaufa-
nie trzeba mieć do Pani Prezes,
aby wypisywać takie słowa? Cie-
kawe jaki to układ?

W swoich wyjaśnieniach po
raz kolejny Pan Burmistrz wy-
słuchując tylko jednej strony, a
może nie zauważając wcześniej-
szych moich pism, został wpro-
wadzony w błąd. Otóż przed
każdym wyjazdem na regaty
otrzymywałem pewną ilość pie-
niędzy. Nigdy nie było żadnego
kwitowania pobieranej gotówki.
Po powrocie z regat oddawałem
wszystkie rachunki z wyjazdu.
Z reguły były to rachunki za pa-
liwo, za noclegi, za wpisowe i
częściowy zakup prowiantu.
Nie chciałbym tutaj operować
kwotami, ponieważ nie posia-
dam żadnej dokumentacji. Ja
wiem ile pieniędzy otrzymywa-
łem i na jaką wartość opiewały
rachunki. Powiem jedynie iż by-
łem największym sponsorem.
Wyjazdy odbywały się moim
prywatnym samochodem,
sprzęt jechał na mojej przy-
czepce, cały sprzęt biwakowy
(nie spaliśmy w hotelach ze
względu na koszta) też był pry-
watny, chociaż w klubie podob-
no zakupiono namiot, również
sprzęt regatowy był mój pry-
watny. Tak więc błędne jest zda-
nie; �... po przyjeździe przed-
kładał dla UKS �Szkwał� faktu-
ry za paliwo, za które Klub póź-
niej zwracał Panu pieniądze.�
Dla całkowitej jasności. Przed
wyjazdem pobierałem pienią-
dze, które w części pokrywały
koszty wyjazdu, a rachunki nie
tylko za paliwo oddawałem po
powrocie. Raz otrzymałem kar-
tę rozliczenia wyjazdu, gdzie
dokładnie opisałem wszystkie
wydatki oraz użyty sprzęt,
gdzie zaznaczyłem sposób fi-
nansowania. Czy jest to gdzieś
w dokumentacji klubowej
trudno mi powiedzieć. Pewnie
gdybym o to zapytał zwycza-
jowo, usunięto by mnie ze sto-
warzyszenia.

I jeszcze jedna bardzo istotna

uwaga. Otóż z tytułu zajmowanych
miejsc w Mistrzostwach Polski przez
mojego syna klub otrzymywał punk-
ty rankingowe. Za te punkty przyzna-
wane były gratyfikacje finansowe. Do
chwili obecnej nikt z władz stowarzy-
szenia nie poinformował zawodnika
ani mnie, co zrobiono z tymi pieniędz-
mi. Według mojej wiedzy to kwota
około 2.500 złotych. Kiedy w 2002
roku prosiłem o pomoc w dosprzęto-
wieniu syna, Pani Kamińska stwier-
dziła, że zawodnik jest nie rozwojowy
i nie ma takiej potrzeby. Na Walnym
w 2002 roku przeforsowałem ten pro-
blem, jednak na ten temat miano roz-
mawiać na posiedzeniu Zarządu. Czy
rozmawiano? Nie wiem. Jednak rze-
czonego żagla nie zakupiono. Przypo-
mnę tylko, że gra toczyła się o tytuł
Mistrza Polski Juniorów. O jakich
pieniądzach mówimy? W 2002 roku
uszycie żagla z uwzględnieniem pa-
rametrów wagowych zawodnika
oraz sposobu gięcia masztu to
koszt 1.000 złotych. Nie wiem, czy
w Klubie takich pieniędzy nie było.
Przed najważniejszymi regatami
każdy się wzmacnia. Niestety, nam
nikt nie chciał pomóc. A szanse
były wielkie. Nie przegraliśmy
żadnej imprezy w sezonie w kate-
gorii juniorów. Przypomnę, rok
wcześniej syn był czwarty na Mi-
strzostwach Polski jako junior i z
tego tytułu do kasy klubowej wpły-
nęło około 1.000 złotych. Jak już
wspominałem, nigdy nie dowie-
działem się w jaki sposób kwotę tę
wydatkowano.

I chociaż postępowanie Władz
stowarzyszenia może wyglądać na
niezrozumiałe, bo kto nie chciałby
mieć w swoich szeregach Mistrza
Polski, to jednak być może istnieją
przyczyny, dla których nie można
było dosprzętowić zawodnika. Tylko
nigdy nikt na ten temat nie podjął
dyskusji ani nawet nie zaprosił na po-
siedzenie Zarządu w celu rozwiązania
problemu. Dlatego też po raz kolejny
proponuję, aby każde stowarzysze-
nie w sposób jawny rozliczyło się ze
swoich finansów. Wielu sceptykom
pragnę powiedzieć, że jest to możli-
we. Jeżeli ktoś posiada dostęp do ar-
chiwum z Gazetą Złocieniecką, to
proszę zajrzeć do numeru z 31 stycz-
nia 1996 roku. Jako wiceprezes
OLIMPU rozliczyłem każdą złotów-
kę. Przedstawiłem pełen bilans. Poda-
łem dochody z podziałem na źródła
przychodu. Czasami niektórzy spon-
sorzy nie chcą, aby wymieniać ich z
nazwiska. Wtedy wystarczyłoby
podać kwotę jako darowizna. Można
byłoby w ten sposób uniknąć wszel-
kich nieporozumień . Jasność wszela-
kich poczynań, to argument za uzdro-
wieniem sytuacji w stowarzysze-
niach. Jasność wszelkich procedur to
możliwość dyskusji o przyszłości
sportu w regionie. Nie powinny zda-

rzać się sytuacje kiedy zawodnik
mający wszelkie predyspozycje zo-
stania szkoleniowcem z prawdziwe-
go zdarzenia nie planuje powrotu do
macierzystego klubu, z przyczyn ja-
kie opisałem wyżej. Musimy zdać
sobie sprawę, że wielcy trenerzy to
koszta. Znam wprawdzie takich co
marzą o trenerze piłkarskim z najlep-
szej ligi świata (może tak trzeba).
Lecz koszta? Jeżeli wytworzymy
jasne reguły gry, to wychowankowie
mogliby przyjeżdżać chociażby na
konsultacje, a może nawet rozpisy-
wać treningi indywidualne. Pamiętaj-
my, ich korzenie są tutaj. Tutaj mają
rodziny i do nich przyjeżdżają przy
różnych okazjach. Zdolnej młodzie-
ży u nas nie brakuje. Nie toczmy jed-
nak jakichś podjazdowych wojenek i
jeżeli zawodnik zdobył pieniądze, to
poinformujmy go ile i na co będą one
przeznaczone, jeżeli jest możliwość
powalczenia o tytuły to nie przeszka-
dzajmy, ale pomóżmy. Wydaje mi się,
że temu wszystkiemu może posłu-
żyć jasność w prowadzeniu rozliczeń
finansowych. Nie chciałbym snuć
tutaj nieco katastroficznej wizji. Być
może takie działania mają na celu pro-
mowanie osób bliskich włodarzom
klubowym. Może zdobycie tytułu
przez zawodnika szkolonego poza
strukturami klubowymi to ujma na
honorze, może taki zawodnik to
przeszkoda w kreowaniu wizerunku
klubu. Może trzeba środki finansowe
przeznaczać na osoby nam bliższe.
Może nie można dopuszczać do ukła-
du osób nam nie wygodnych?

I jeszcze jedno. Bardzo przykre
zachowanie Władz UKS. Pobieranie
wpisowego od zawodników z naj-
bliższych okolic. W bardzo wielu
miejscowościach, gdzie jest więcej
niż jeden klub, organizator regat nie
pobiera opłat od miejscowych. Ja
miałem nawet taki przypadek, że bę-
dąc pełnoprawnym członkiem UKS
�Szkwał� nie zostałem przyjęty do
regat z powodu - jak to określiła Pani
Kamińska - nie bycia członkiem UKS.
Sędzia będąc dyspozycyjnym (klub
w tym momencie jest pracodawcą)
wykonał polecenie nie mając ku temu
podstaw prawnych. Przypomnę
jeszcze jeden fakt. Z reguły wszyst-
kie imprezy sportowe dofinansowy-
wane są z pieniędzy podatników
gminy, dlatego też powinno być
regułą, że mieszkańcy gminy nie opła-
cają wpisowego.

W roku 2004, kiedy Mistrzo-
stwa Polski odbywały się na jezio-
rze Jamno, Pani Kamińska potrafi-
ła dzwonić do sędziego głównego
regat z sugestią nie dopuszczenia
mnie do imprezy. Było to parę dni
po otrzymaniu od organu nadzoru-
jącego decyzji o bezprawnym wy-
kluczeniu mnie z klubu. Jednak
sędzia nie dyspozycyjny zbadał
moje dokumenty i nie znalazł prze-
ciwwskazań. W regatach brałem
udział na własny koszt. W tak pro-
wadzonych wojenkach nie da bu-
dować się konsensusu. CDN

 Zbigniew Solecki
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Dziewczêta najlepsze
z �dwójki�, ch³opcy z �trójki�

Sztafetowe Biegi Prze³ajowe

(ZŁOCIENIEC) Na trasach bie-
gowych w okolicach jeziora Dłusko
w Złocieńcu odbyły się 27 września
Sztafetowe Biegi Przełajowe na
szczeblu miejsko-gminnym.

Startowały zespoły dziewcząt i
chłopców ze szkół podstawowych.
W kategorii dziewcząt wygrał zespół
ze Szkoły Podstawowej nr 2 im. Wł.
St. Reymonta w Złocieńcu w skła-
dzie: Marzena Czerwieńska, Karoli-
na Kozieł, Adrianna Wojnarowicz,
Klaudia Cupał, Angelika Wontor,
Dominika Tabaka, Katarzyna Kra-

soń, Paulina Wontor, Katarzyna
Borek, Martyna Macul oraz: Ange-
lika Olczak, Małgorzata Ślaska, Dag-
mara Jakszuk, Dominika Żukowska,
Anna Stachura, Nina Rutkowska.

Drugie miejsce zajęła Szkoła
Podstawowa nr 3, zaś trzecia lokata
przypadła Szkole Podstawowej nr
1. Chłopcy ze szkoły Podstawowej
nr 2 zajęli trzecie miejsce. Wśród
chłopców najlepsi byli uczniowie ze
Szkoły Podstawowej nr 3, a 2 miej-
sce zajęli chłopcy ze Szkoły Podsta-
wowej nr 1. (r)

(ZŁOCIENIEC) 7 października o
godzinie 10.00 rozpoczynają się roz-
grywki ligowe seniorów w tenisie stoło-
wym III i IV ligi Zachodniopomorskiego
Związku Tenisa Stołowego.

Mecze inauguracyjne sezonu 2006/
2007 odbędą się w hali widowiskowo
sportowej w Złocieńcu oraz w hali Szko-
ły Podstawowej w Kaliszu Pomorskim.
W rozgrywkach III ligi występować będą
dwie drużyny ZTTS � Złocienieckiego
Towarzystwa Tenisa Stołowego w na-
stępujących składach: Auto � Stodoła
ZTTS Złocieniec: kapitan drużyny Ja-
rosław Tomczak, Marian Żynis, An-
drzej Kasior, Tomasz Gański i Andrzej
Świerczek oraz Lewiatan ZTTS Złocie-
niec: kapitan Roman Polewczak, Grze-
gorz Wrzesiński, Przemysław Krysiak,
Tomasz Kozłowski, Stefan Twarogow-
ski i Adam Wojtowicz.

Debiutantami w rozgrywkach IV
ligowych będą 3 drużyny z powiatu
drawskiego; dwie ze Złocieńca oraz jed-
na z rejonu Kalisza Pomorskiego - Orzeł
Stara Studnica.

Drużyna ZTTS występować bę-
dzie w IV lidze pod nazwą Albi ZTTS
Złocieniec w składzie: kapitan Dariusz
Wrzesiński, Zbigniew Albiniak, Piotr
Albiniak, Rafał Borowczak, Gabriel
Kocoń i Waldemar Głuszak.

Ruszaj¹ rozgrywki
ligowe tenisa sto³owego

Drugim debiutantem jest zespół
UKS Traper Złocieniec z kapitanem
Leszkiem Dudą, a trzecim debiutantem
w IV lidze jest drużyna z gminy Kalisz
Pom. - Orzeł Stara Studnica z kapitanem
Wiesławem Witkiem.

PROGRAM
07.10.2006 o godzinie 10.00 w hali

Widowiskowo Sportowej odbędą się
mecze III ligi:

Auto � Stodoła ZTTS � Pomorzanin
Nowogard

Lewiatan ZTTS � Flota Świnoujście
07.10.2006 o godzinie 15.00
Auto Stodoła ZTTS � Flota Świnoujście
Lewiatan ZTTS � Pomorzanin Nowogard
07.10.2006 o godzinie 11.00 rozpo-

czynają rozgrywki zespoły IV ligi: Albi
ZTTS Złocieniec � UKS Traper Złocie-
niec; o godzinie 15.00: Albi ZTTS Zło-
cieniec � IRGA SSMTS Szczecinek.

W Kaliszu Pomorskim grają o 11.00:
Orzeł Stara Studnica - IRGA SSMTS
Szczecinek; o godzinie 15.00: Orzeł Sta-
ra Studnica - UKS Traper Złocieniec.

Wszystkich sympatyków i miło-
śników tenisa stołowego zapraszamy
w sobotę 07.10.06 do hal sportowych w
Złocieńcu i Kaliszu Pom. Życzymy
drużynom z naszego powiatu udanego
startu w rozgrywkach III i IV ligi sezonu
2006/2007, a kibicom wielu sporto-
wych wrażeń i emocji. (r)

Najlepsze � Reymontówka (dziewczêta)
i Trójka z Budowa (ch³opcy)

SZTAFETY PODSTAWÓWEK
WOKÓŁ DŁUSKA W ZŁOCIEŃCU

(ZŁOCIENIEC) Dwudziestego
siódmego września na trasach bie-
gowych w okolicach jeziora Dłusko
odbyły się Sztafetowe Biegi Przeła-
jowe szczebla miejsko � gminnego.
Startowały zespoły dziewcząt i
chłopców ze szkół podstawowych.

Kategorię dziewcząt wygrał ze-
spół ze Szkoły Podstawowej nr 2
imienia Władysława Reymonta w
Złocieńcu. Skład zespołu: 1. Marze-
na Czerwińska 2. Karolina Kozieł 3.
Adrianna Wojnarowicz 4. Klaudia
Cupał 5. Angelika Wontor 6. Domi-

nika Tabaka 7. Katarzyna Krasoń 8.
Paulina Wontor 10. Katarzyna Borek
10. Martyna Macul oraz Angelika
Olczak, Małgorzata Ślaska, Dagma-
ra Jakszuk, Dominika Żukowska,
Anna Stachura, Nina Rutkowska.

Drugie miejsce zajęła Szkoła
Podstawowa nr 3 w Złocieńcu, zaś
trzecie Szkoła Podstawowa nr 1, też
ze Złocieńca.

Wśród chłopców najlepsza była
reprezentacja Trójki z Budowa. Je-
dynka ze Złocieńca była druga, a
Reymontówka (Dwójka)  trzecia.    (an)

(ZŁOCIENIEC) Wspaniałymi
promotorami gminy i miasta Złocie-
niec okazali się znów uczniowie
Szkoły Podstawowej nr 3 z Budowa/
Złocieńca.

Dzieci z Trójki ubrane w sporto-
we stroje Trapera podbiły serca ko-
szalinian do tego stopnia, że znaczna
ich cześć kibicowała Trójce. Komen-
tator nie szczędził słów wychwalając
sportowców SP 3. Przypomniał i po-
informował zebranych kibiców, że
jest to najbardziej usportowiona
Szkoła województwa zachodniopo-
morskiego. Stawiał młodych spor-
towców ze Złocieńca za przykład
dobrej, sportowej roboty. Na takie
wysokie oceny sportowcy z Trójki
zasłużyli sobie znakomitymi wynika-
mi.

W klasyfikacji medalowej wy-
grali zdecydowanie, gromadząc 13
medali. Następny zespół ze Sławobo-
rza zdobył 5 medali. Co prawda, w
klasyfikacji punktowej zdobyli dru-
gie miejsce, ale na zawody przywieźli
33 uczniów, natomiast zwycięzca tej
punktacji, SP 18 z Koszalina - wysta-
wił 96 zawodników.

A oto miejsca indywidualne
sportowców Trojki:

Klasa I dziewczêta
II miejsce Oliwia Prażych
Chłopcy
III miejsce Mateusz Walkowiak
Klasa II dziewczęta
III miejsce Aleksandra Kaczmarek
V miejsce Róża Dawid
Chłopcy
I miejsce Filip Wołyniec
V miejsce Krzysztof Fara
Klasa III dziewczęta
III miejsce Joanna Waszczuk
IV miejsce Angelika Pomian
V miejsce Sandra Pomian
VI miejsce Daria Lewandowska

Powa¿ny b³¹d sêdziów zawodów

IV MIÊDZYNARODOWY
BIEG WENEDÓW

Dziewczęta, na skutek błędu
sędziów, biegły dodatkowo 400 me-
trów. Po regulaminowym dystansie
w pierwszej piątce były cztery zło-
cienianki. Ta piątka wbiegła do �rę-
kawa� na mecie.

Sędziowie nakazali biec na-
stępne okrążenie, co całkowicie
zdezorientowało zawodniczki, kie-
dy opuściły �rękaw�. Inne zawod-
niczki odbiegły im w tym czasie już
bardzo daleko. Puściły się jednak w
pogoń za nimi. Starsi robią błędy, a
dzieci cierpią.

WYNIKI
Ch³opcy

II Michał Walkowiak
III Szymon Krzemiński
IV Krzysztof Piskunowicz
Klasa IV dziewczęta
I Angelika Maciejewska
IV Klaudia Kręc
V Lena Romanowska
VII Natalia Kocoń
Chłopcy
I Jakub Wołyniec
III Rafał Cerk
IV Tobiasz Kurzajczyk
VI Adrian Chrubczyński
IX Grzegorz Gessel
Klasa V, dziewczęta
I Aleksandra Waszczuk
V Paula Belnik
Chłopcy
IV Rafał Cerk
V Łukasz Januszewski
Klasa IV dziewczęta
II Magdalena Kozubowska
XII Magdalena Kocoł
Chłopcy
II Robert Belnik
III Karo Szymczak
IV Sebastian Pomian
IX Grzegorz Głowacki
XI Mariusz Krajewski. (ba)

(ZŁOCIENIEC) Ulica Elizy Orzeszkowej z jednej strony kończy się
tak, jak to widać na zdjęciu. Dalej jest miejsce, w którym dobrze byłoby,
gdyby były schody, ale ich tam nie ma. Być może, kiedy nabierze tempa
budowa ulicy Zaułek, i ten zakamarek miasteczka wreszcie doczeka się
odpowiedniego uporządkowania. Najbardziej oczekują tego dzieci zdą-
żające z centrum miasta do Szkoły przy ulicy Pani Elizy                          (n)

Dzieci prosz¹ czwarty roczek, w³adza
milczy czwarty roczek

SZLABAN, A DALEJ
NIBY SCHODY
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WITAJCIE W LUBIESZEWIE
(LUBIESZEWO) 26.09.2006r. o

godz. 15:32 w miejscowości Lubie-
szewo, Gm. Złocieniec, z terenu
Ośrodka Wypoczynkowego �Za-
tonie� nad jeziorem Lubie, nieusta-
lony sprawca dokonał kradzieży
drewnianej łodzi. Pokrzywdzony
65-letni mieszkaniec Gdańska
oszacował straty na kwotę 1.000 zł.

W£AMYWACZE
RADIOAMATORZY

(DRAWSKO POM.)
26.09.2006r. o godz. 13:00 w Draw-

sku Pom., przy ul. Piłsudskiego, nie-
ustalony sprawca włamał się do sa-
mochodu osobowego marki Golf,
skąd dokonał kradzieży radioodtwa-
rzacza samochodowego. Pokrzyw-
dzony mieszkaniec Kalisza Pom.
oszacował straty na kwotę 250 zł. W
tym samym dniu, o godz. 21:30, przy
ul. Wywiórskiego nieustalony
sprawca, poprzez wybicie szyby w
oknie, włamał się do samochodu cię-
żarowego marki Iveco. Sprawca z
wnętrza pojazdu dokonał kradzieży
radioodtwarzacza i radia CB o warto-
ści 700 zł na szkodę mieszkańca
Drawska Pom.

NAPÊDZI£
(NĘTNO) 27.09.2006r. o godz.

22:00 w miejscowości Nętno, gmina
Drawsko Pom., nieustalony spraw-
ca, po uprzednim odkręceniu kor-
ków wlewu paliwa kombajnu zbo-
żowego i ciągnika rolniczego, doko-
nał kradzieży oleju napędowego w
ilości 160 litrów. Pokrzywdzony 59-
letni mieszkaniec Nętna oszacował
straty na kwotę 600 zł.

UWAGA W SULISZEWIE
(SULISZEWO) W nocy z 28 na

29.09.2006r. w miejscowości Suli-
szewo, gmina Drawsko Pom., nie-
ustalony sprawca, po uprzednim
wybiciu szyby, włamał się do sa-
mochodu marki Fiat Siena, skąd
dokonał kradzieży radioodtwarza-
cza samochodowego marki Sony.
Pokrzywdzony 29-letni mieszka-
niec Poznania oszacował straty na
kwotę 1300 zł.

CHWILA NIEUWAGI
(CZAPLINEK) 30.09.2006r. o

godz. 19:00 w Czaplinku, przy ul.
Wałeckiej, nieustalony sprawca
wykorzystując chwilową nieuwagę
pokrzywdzonego dokonał kradzie-
ży pozostawionej przed sklepem
piły spalinowej marki Stihl. Po-
krzywdzony mieszkaniec Czaplinka
oszacował straty na kwotę 600 zł.

BÊDZIE SIÊ £ADOWA£
(ZARAŃSKO) 1.10.2006r. o

godz. 21:00 w miejscowości Zarań-
sko, gmina Drawsko Pom., nie-
ustalony sprawca, po uprzednim
wybiciu szyby dokonał włamania
do samochodu osobowego marki
Fiat 126P, a następnie po otworze-
niu bagażnika dokonał kradzieży
akumulatora. Pokrzywdzona 28-
letnia mieszkanka Zarańska osza-
cowała straty na kwotę 100 zł.

WYWA¯Y£ I WYNIÓS£
(CZAPLINEK) 1.10.2006r. o

godz. 22:00 w Czaplinku, przy ul.
Moniuszki, nieustalony sprawca,
po wyważeniu drzwi wejściowych,
włamał się do Domu Zakonnego,
skąd dokonał kradzieży telewizora
plazmowego marki Samsung o
wartości 6.600 zł na szkodę Parafii
Rzymsko - Katolickiej w Czaplinku.

POSIADA£ AMFETAMINÊ
(ZŁOCIENIEC) 2.10.2006r. o

godz. 16:20 w Złocieńcu, przy ul.
Połczyńskiej, policjanci z Komisa-
riatu Policji w Złocieńcu zatrzymali
28-letniego mieszkańca Złocieńca,
który posiadał przy sobie narkoty-
ki w postaci amfetaminy. Sprawca
został zatrzymany do czasu wyja-
śnienia sprawy.

(SIKORY) 1.10.2006r. o godz.
2:54 w miejscowości Sikory, gmi-
na Czaplinek, policjanci podczas
obsługi kolizji drogowej ujawnili,
że kierujący samochodem osobo-
wym marki BMW mieszkaniec po-
wiatu szczecineckiego, sprawca
kolizji drogowej, znajduje się w
stanie nietrzeźwości.

NAPROMILOWANY

(BIAŁOGARD) Ostatniego
dnia września w Białogardzie ju-
niorzy MKS Junior Złocieniec
wzięli udział w mityngu zakoń-
czenia sezonu. Osiągnęli bardzo
dobre wyniki.

W sprincie na 100 metrów,
Damian Pękala, był pierwszy z re-
zultatem 11,36 sekundy.

Także na sto metrów, Kasia
Dalmata, miała czas 13,33 sekundy
zajmując drugie miejsce.

Na dwieście metrów, Da-
mian Pękala, wygrał z czasem
24,73 sekundy.

300 m.; drugie miejsce Alek-
sandra Jandziszak, czas � 44,77 se-
kundy. Trzecie miejsce Justyna
Kopacewicz � 46,48 sekundy.

1000 metrów: pierwsze miej-
sce Mateusz Szwed � czas: 2:57,17.
To rekord życiowy Mateusza. Tu
drugie miejsce było udziałem zło-
cienianina, Piotra Stanka. Jego
czas � 2:58,20.

5000 metrów: pierwsze miejsce
DARIA TUREK, czas: 18:15,34.

W skoku  w dal czwarta była
Dominika Kubacka. 4 m 66 cm.

Damian Pękala wystartował w
Białogardzie nieco chory. Z tego
powodu jego wyniki zasługują na
specjalne podkreślenie.

Wyniki Darii Turek i Katarzyny
Dalmaty dały dziewczynom z Junio-
ra II klasę sportową.

Wynik Aleksandry Jandziszak
to III klasa sportowa.

Na pochwałę zasługuje Domi-
nika Kubacka w skoku w dal we-
spół z Mateuszem Szwedem, który
uzyskał najlepszy wynik w woje-
wództwie w roczniku 1993. Pod-
kreślmy też dobrą postawę na tym
dystansie Piotra Stanka.

Co dalej? Po bardzo trudnym
sezonie obfitującym w wiele rekor-
dowych wyników, nastąpi roztreno-
wanie. Treningi przygotowujące do
sezonu 2007 rozpoczną się w Klubie
już w listopadzie. Kibice zobaczą
znanych i mniej znanych lekkoatle-
tów złocienieckiego Klubu w zawo-
dach... rekreacyjnych. Czas odpo-
czynku od stadionów i innych aren,
zostanie spożytkowany na badania
lekarskie i odnowę biologiczną.     (ak)

Na lekkoatletycznym mityngu w Bia³ogardzie

Z£OCIENIECCY LEKKOATLECI
PO¯EGNALI SEZON

POMORSKA II LIGA OLBOJÓW
Wierzchowo KPPD � Olimp 3:2, Strażak � Drink Team 3:1,

Drawa � Mewa 0:4, Sarmata � Rega 0:1, Białogard � Czarne 2:1,
Ikar � Wybrzeże 3:3.

1. Konsorcjum MKVplast Białogard 7   18
2. Rega Merida Trzebiatów 7   15
3. Drink Team Szczecin 7   15
4. Olimp Złocieniec 7   13
5. Mewa Resko 7   13
6. Ikar Krosino 7   13
7. Czarni Czarne 7   10
8. Wybrzeże Rewal 7    7
9. SCAL/KPPD Wierzchowo 7    7
10.  Sarmata Dobra Now. 7    6
11.  Strażak Świeszyno/Manowo 7    6
12.  Drawa Krystan Drawsko Pom. 7    0

(SIANÓW) Trzydziestego
września w sianowskiej hali spor-
towej odbyły się eliminacje do
ogólnopolskiego turnieju kwalifi-
kacyjnego w tenisie stołowym.
Dobry występ zanotowały teni-
sistki ze Złocieńca kwalifikując się
do rozgrywek.

Pierwsze miejsce w kategorii
młodziczek wywalczyła MARTY-
NA MOSKWA � Traper Budowo/
Złocieniec. Pierwsze miejsce w ka-
tegorii kadetek � SANDRA
PRZYWARTA � Traper Budowo/
Złocieniec. Pierwsze miejsce w
kategorii juniorek zajęła reprezen-
tująca klub Sucha Koszalińska �
AGATA DUDA, do niedawna
jeszcze Traper.                     (ba)

AWANS
TENISISTEK
TRAPERA
I AGATY
DUDY
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1. Pediatra  Wymagania: wymagany staż pracy 8 lat, II stopień specja-
lizacji,  Kontakt: Szpital Powiatowy w Drawsku Pom. tel. 0-94 36-30-341
 2. Kierowca Kat. C+E  Wymagania: wymagane świadectwo kwalifikacyj-
ne, praktyka na ww stanowisku.  Kontakt: FHU �TRÓJKA� Stanisław
Turek ul. Boczna 3, 73-155 Węgorzyno,  tel. 0-91 397-16-54
 3. Osoby chętne do odbycia służby kandydackiej w Policji  Kontakt: Komenda
Powiatowa Policji w Drawsku Pom.  tel. 0-94 3630580 lub 0-94 3630537
 4. Operator koparko-ładowarki.  Wymagania : aktualne uprawnienia, wyma-
gany staż na ww stanowisku, Kontakt: Drawskie Przedsiębiorstwo Robót Dro-
gowych S.A. ul. Złocieniecka 22 A,   78-500 Drawsko Pom. tel 0-94 36-320-75
5. Operator równiarki  Wymagania : aktualne uprawnienia, wymagany staż
na ww stanowisku,  Kontakt: Drawskie Przedsiębiorstwo Robót Drogowych
S.A. ul. Złocieniecka 22 A,  78-500 Drawsko Pom. tel 0-94 36-320-75
6. Spawacz /praca w delegacji/ Wierzchowo  Wymagania: książeczka spa-
wacza, praktyka na w/w stanowisku. Kontakt: �GSB Industry� Sp. z o. o.
Złocieniec ,Włodzimierz Brzyski , tel. 602 618 187
7. Psycholog  Wymagania: wykształcenie wyższe mgr o kierunku psycho-
logia kliniczna, wychowawcza,  rozwojowa, przygotowanie pedagogicz-
ne.  Kontakt: Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna ul. Obr. Wester-
platte 11,  78-500 Drawsko Pom. tel. 0-94 36-324-86
8. Przedstawiciel techniczno-handlowy Wymagania : wykształcenie
wyższe techniczne- preferowany kierunek budowa maszyn, znajomość
języka niemieckiego lub angielskiego, mile widziane doświadczenie w
branży, dobry stan zdrowia, dyspozycyjność , kreatywność. Kontakt: 58-
300 Wałbrzych, ul. 1 Maja 62. Tel. 074 887 02 41.
9. Mechanik � operator ładowarki  Wymagania: uprawnienia .  Kontakt:
STYL-BET ,ul.Rainera 6, 78-500 Drawsko Pom., tel.094 36 330 76.
10. Mechanik � ślusarz � spawacz  Wymagane uprawnienia. Kontakt:
STYL-BET, ul. Rainera 6,78-500 Drawsko Pom., tel.094 36 330 76.
11. Elektromechanik � Automatyk Wymagania : uprawnienia do 1 kw.
Kontakt: ROSENS BETON POLSKA Sp. z.o.o., Pełchowo 29a, 73-150
Węgorzyno Maciejewska Agnieszka tel. 091 39 711 18
12. Ubojowiec � masarz / Możliwość przyuczenia do zawodu/Wymagania : staż
pracy na w/w stanowisku.Kontakt: Rzeźnictwo i Wędliniarstwo Niedźwiedź
Janusz , ul. Gdańska 11,78-540 Kalisz Pom. tel. 094 36 163 45.
13. Osoba do prowadzenia hurtowni materiałów instalacyjnych
 wodno- kanalizacyjnych i budowlanych. Wymagania : wykształcenie wy-
ższe, preferowany kierunek : Inżynier sieci i instalacji sanitarnych, bardzo
dobra znajomość branży sanitarnej, umiejętność obsługi komputera, prawo
jazdy kat. B.Kontakt: Zakład Robót Inżynieryjnych �EKO-BET� J. Cieślik ,
ul. 15 Sierpnia 2,78-520 Złocieniec , tel. 094 36 718 26 , 606 754 336.
14. Murarz ( mistrz, czeladnik ) Wymagania: praktyka w zawodzie, zna-
jomość rysunku technicznego, Kontakt: Przedsiębiorstwo Budowlane
Roman Orłowski ul. Śląska 9,  78-500 Drawsko Pom. tel. 0-604 425-430
15. Zbrojarz - betoniarz Wymagania: praktyka w ww zawodzie .  Kontakt:
STYL-BET ,ul.Rainera 6, 78-500 Drawsko Pom., tel.094 36 330 76.
16. Lekarz na stanowisko kierownika izby przyjęć Wymagania: wy-
kształcenie wyższe kierunkowe, specjalizacja z medycyny  ratunkowej lub
chcącego specjalizować się w tym kierunku  Kontakt: Dyrektor Szpitala
Powiatowego w Drawsku Pom. tel. 0-94-36-30-341
17. Specjalista ds. płac i kadr Wymagania : wykształcenie średnie lub
wyższe, 2 lata stażu na ww stanowisku, Kontakt: Drawskie Przedsię-
biorstwo Robót Drogowych S.A. ul. Złocieniecka 22 A,  78-500 Draw-
sko Pom. tel 0-94 36-320-75
18. Regionalny kurier/ przedstawiciel handlowy Wymagania: wy-
kształcenie minimum średnie, posiadanie własnego samochodu,  te-
lefonu, dostęp do internetu, obsługa komputera. Kontakt: WOMAT
Jerzy Wołk ul. Wiosenna 7, 63-600 Kępno e-mail womat@hot.pl tel. 62-
7823200, 500-080-508
19. Zgrzewacz rur pcv Wymagania: wykształcenie zawodowe ,wymaga-
ny staż pracy i uprawnienia Kontakt: EKO-BET , ul. 15 Sierpnia 2, 78-520
Złocieniec, Tel. 0-94 36-718-26
20. Kierownik robót wodno-kanalizacyjnych (sieci i instalacje) Wyma-
gania : aktualne uprawnienia, staż pracy 10 lat, dyspozycyjność, prawo
jazdy  Kontakt: Zakład Robót Inżynieryjnych �EKO-BET� J. Cieślik , ul.
15 Sierpnia 2, 78-520 Złocieniec , tel. 094 36 718 26 , 606 754 336.
21. Operator Koparko Ładowarki Wymagania: aktualne uprawnienia i
psychotesty,  Kontakt: SPYCHMET Łukasz Krywulko , 78-506 Ostrowice
Borne 9,  tel. 607-926-478
22.Operator spycharko-ładowarki i równiarki Wymagania: aktual-
ne uprawnienia.  Kontakt: Jednostka Wojskowa 1965 Oleszno, tel 0-
94 36�740-12 lub 0-94 36-71-08

23. Nauczyciel przedszkola Wymagania: wskazana znajomość pedago-
giki waldorskiej, posiadanie umiejętności  empatii, zdolności inicjator-
skie. Oferujemy mieszkanie, kurs języka niemieckiego oraz  szerokie
wsparcie ze strony międzynarodowego zespołu. Kontakt: Fundacja im.
St. Karłowskiego, Juchowo 54a, 78-446 Borne  tel. 0-94 37-57-520 lub 0-
94 36-37-57-580  e-mail juchowo@hotmail.com.
24. Murarz � Robotnik budowlany Wymagania: wykształcenie zawo-
dowe, aktualne uprawnienia, praktyka zawodowa, Kontakt: Usługo-
wy Zakład Murarski Krzemiński 78-520 Złocieniec ul. Cieszyńska 15
Tel. 0-94 36-731-72 po 17 godzinie.
25. Technik budowlany Wymagania: praktyka w zawodzie, aktualne
uprawnienia budowlane. Kontakt: Przedsiębiorstwo Budowlane Roman
Orłowski ul. Śląska 9,  78-500 Drawsko Pom. tel. 0-604 425-430
26. Stolarz Wymagania: praktyka w zawodzie Kontakt: PUPH BRONIA,
H. Doniecki ul. Stolarska 5, 78-500 Drawsko Pom. tel. 0-94 36-329-17
27. Pracownik do produkcji okien Wymagania: praktyka w zawodzie,
wykształcenie zawodowe. Kontakt: BTO Produkcja Okien, 78-506 Ostro-
wice 53, tel. 0-94 36-15-404
28. Lektor języka angielskiego Wymagania: biegła znajomość języka an-
gielskiego, praktyka w zawodzie, Kontakt: Prywatna Szkoła Języków Ob-
cych HELP ul. Piłsudskiego 21  78-500 Drawsko Pom. tel. 0-604 952-567
29. Lektor języka niemieckiego Wymagania: biegła znajomość języka
angielskiego, praktyka w zawodzie, Kontakt: Prywatna Szkoła Języków
Obcych HELP ul. Piłsudskiego 21  78-500 Drawsko Pom. tel. 0-604 952-567
30. Kierownik apteki  Wymagania: wykształcenie wyższe mgr farmacji
 Kontakt: Szpital Powiatowy w Drawsku Pom. tel. 0-94 36-30-341
31.Pracownik biurowy  Wymagania: biegła znajomość języka niemieckiego
 Kontakt: TEKMAR Borne 12 ,tel. 0-94 36-15-372 lub 605-097-995
32. Hydraulik  Wymagania: aktualne uprawnienia spawacza gazowego
i elektrycznego,  aktualne świadectwo ekspluatacyjne typu E do obsługi
kotła ciśnieniowego  do 5 kPa  Kontakt: Szpital Powiatowy w Drawsku
Pom. tel. 0-94 36-30-341
33. Pozostali robotnicy przy pracach prostych  (produkcja kartonów)
Wymagania: praca na 3 zmiany, umowa zlecenie, praca w Bornym 12
Kontakt: TEKMAR Borne 12 ,tel. 0-94 36-15-372 lub 605-097-995
34. Pilarz Wymagania: praktyka w zawodzie, aktualne uprawnienia. Kon-
takt: Zakład Usług Leśnych, ul. Mickiewicza 4/5, 78-500 Drawsko Pom.
 Kisiel Edward tel. 0-94 36-333-45, 609-560-354 po 18godz.
35. Dozorca Wymagania: II grupa inwalidztwa  Kontakt: B. Sech, Jele-
nino, 78-506 Ostrowice, tel. 603-586-846
36. Pomocnik traka Wymagania: praktyka w zawodzie
 Kontakt: B. Sech, Jelenino, 78-506 Ostrowice, tel. 603-586-846
37. Trakowy Wymagania: praktyka w zawodzie
 Kontakt: B. Sech, Jelenino, 78-506 Ostrowice, tel. 603-586-846
38. Przedstawiciel ds. Ubezpieczeń i Finansów Kontakt: Jolanta Słota
tel. 0-94-345-42-12, 604-258-711
39. Kierownik budowy Wymagania : wykształcenie średnie lub wyższe
kierunkowe, aktualne uprawnienia, Kontakt: Zakład Robót Inżynieryj-
nych �EKO-BET� J. Cieślik , ul. 15 Sierpnia 2, 78-520 Złocieniec , tel.
094 36 718 26 , 606 754 336.
40. Operator sprzętu ciężkiego Wymagania : praktyka zawodowa,
aktualne uprawnienia, Kontakt: Zakład Robót Inżynieryjnych
�EKO-BET� J. Cieślik , ul. 15 Sierpnia 2, 78-520 Złocieniec , tel. 094
36 718 26 , 606 754 336.
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W OBIEKTYWIE TYGODNIKA

KRZYŻÓWKA 40
Mostek w Wierzchowie

HUMOR  TYGODNIA
Dwa muchomory i chusteczka higieniczna

Jasiu wraca ze szkoły a mama do niego mówi: Jasiu
kupiłam ci na urodziny Wykrywacz kłamstw.
- Naprawdę a co on robi?
- Jak ktoś powie nie prawdę to będzie takie piii.
- A teraz jaką ocenę dostałeś z polskiego?
- Piątke mamusiu.
Nagle jest odgłos piii.
- Oj Jasiu kłamiesz ja jak chodziłam do szkoły to miałam
same 5-tki i 6-tki.
- Piii piii.
Tata wpada do pokoju i mówi: a ja jak chodziłem do
szkoły... Piii Piii Piii

*****
Mama pyta Jasia
co zrobiłeś z wrzątkiem?
wsadziłem do zamrażalnika żeby się nie popsuł!
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